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مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان: دانشگاه علم و صنعت عبور مترو از جوار مسجد جامع اصفهان را بررسی می کند.   
مردم نگران نباشند، برای میراث مشکلی پیش نمی آید

گـذر  از  زیـرِ  زیـرگـذر!

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات 
شهری شهرداری اصفهان: روزانه 

بیش از ۷۵۰ قلیان از حاشیه 
زاینده رود جمع آوری می شود
غَلَیانِ دود و قُل قُلِ 

 قِلیان در جوار 

رودخانه خشک!

 بازگشت نویدکیا
  به لیگ برتر با 
تیم زردپوش 
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 متهمی که فردی را برای جای پارک به 
قتل رسانده بود دستگیر شد

تامین و توزیع 63 هزار تن انواع کود های کشاورزی پر 
مصرف مورد نیاز برای بخش کشاورزی در استان اصفهان 

 وقتی نه بلیطی هست و نه اتوبوسی!
طرح موضوع مشکلات ناوگان حمل ونقل برون شهری اصفهان با وزیر راه و شهرسازی؛ 

   هیچ کمبودی 
 در توزیع سوخت
 زمستانی کشور 

نیست

آلودگی اصفهان، ۷ 
برابر شاخص سازمان 

بهداشت جهانی

صنایع آلاینده به مسوولیت  
اجتماعی خود در قبال 

 دانش آموزان
 عمل کنند

دسترسی جدید شهرک صنعتی صباحی آران و 
بیدگل مانعی برای ثبت جهانی ویگل است
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 کشف محموله ۳0 میلیاردی لوازم ورزشی قاچاق در نطنز
فرمانده انتظامی شهرستان نطنز گفت: یک محموله حاوی لوازم ورزشی قاچاق به ارزش ۳۰ میلیارد 
ریال در نطنز کشف و توقیف شد.سرهنگ مهدی کریمی در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: در راستای 
طرح مبارزه با قاچاق کالا و ارز حین کنترل خودروهای عبوری این محموله کشف و توقیف شد.وی 
افزود: مأموران پلیس آگاهی شهرســتان نطنز حین کنترل وســایل نقلیه عبوری به یک دستگاه 
خودرو باری مشــکوک و به ظن حمل کالای قاچاق آن خودرو را متوقــف کردند.فرمانده انتظامی 
شهرستان نطنز گفت: بعد از بازرسی از خودرو و مشاهده بار این خودرو و عدم وجود مدارک مثبت 
گمرکی مشخص شد که این بار قاچاق اســت.وی تصریح کرد: با بررسی کارشناسان ارزش ریالی 
این محموله ۳۰ میلیارد ریال تخمین زده شد و در همین ارتباط یک نفر متهم دستگیر شد.کریمی 
خاطرنشان کرد: متهم دستگیر شده پس از تشــکیل پرونده و تکمیل تحقیقات برای سیر مراحل 
قضایی تحویل مراجع قضایی خواهد شــد.فرمانده انتظامی شهرستان نطنز گفت: از عموم مردم 

می خواهیم که مشاهده هرگونه خرید و فروش کالای قاچاق را سریع به ما اطلاع دهند.
 

700 کیلو چوب تاغ قاچاق در آران و بیدگل کشف شد
رئیس اداره منابع طبیعی آران و بیدگل از کشــف و ضبط ۷۰۰ کیلوگرم چوب تاغ قاچاق توسط عوامل 
این اداره خبر داد.حمید گل آرایی ضمن اشاره به قطع درختان به صورت غیرمجاز در منطقه ابوزیدآباد 
شهرستان آران و بیدگل، اظهار داشــت: این چوب ها توسط یک خودرو نیســان بارگیری و به سمت 
شهرستان کاشان در حرکت بود.وی افزود: ماموران یگان حفاظت اداره حفاظت محیط زیست شهرستان 
آران و بیدگل با هماهنگی عوامل انتظامی در شهرستان کاشان و با دستور مقام قضایی نسبت به توقیف 
محموله چوب تاغ اقدام کردند.رئیس اداره منابع طبیعی شهرستان آران و بیدگل با بیان اینکه چوب های 
کشف شده ۷۰۰ کیلوگرم بود، عنوان کرد: خودرو نیسان توقیف و یک نفر نیز در این رابطه دستگیر و به 
مراجع قضایی معرفی شد.وی گفت: از مردم درخواست می کنیم در صورت مشاهده هرگونه تخلف در 
عرصه های منابع طبیعی مانند قطع درختان و دست درازی به تاغزارها، تغییر کاربری و تصرف و تعدی 
به اراضی ملی، تخریب عرصه  و آتش سوزی مراتع و جنگل ها، مراتب را از طریق تلفن 15۰4 به یگان 
حفاظت منابع طبیعی به صورت شبانه روزی اطلاع دهند.شهرستان آران و بیدگل با برخورداری از 1۰۰ هزار 
هکتار جنگل های دست کاشت تاغ و با 612 هزار هکتار وسعت دارای 1۰9 هزار هکتار کانون بحران و یکی 

از مناطق در معرض خطر فرسایش بادی و توفان های ماسه ای کشور محسوب می شود.
 

خانه فرهنگ "کار" در کاشان تشکیل شود
رئیس اداره تعاون کاشان ضمن اشاره به اثر سوء شغل های کاذب در نگهداشت نیرو گفت: خانه فرهنگ 
»کار« در کاشان تشکیل شود.حســن اربابی در جلســه هماهنگی و تبادل نظر مدیران منابع انسانی 
شهرستان با اشاره به چالش های موجود رشد تولید را در گرو افزایش بهره وری قلمداد کرده و اظهار داشت: 
برای رشد بهره وری باید توجه ویژه ای به تعالی نیروی انسانی که نقش اساسی در توسعه صنایع دارند، 
داشته باشیم.وی افزود: عوامل مختلفی از جمله کاهش نرخ رشد جمعیت، عدم تببین درست جایگاه کار 
و تولید و ارزش کار کارگر در جامعه، شرایط نامناسب اقتصادی و رشد واسطه گری موثر در وضعیت جذب 
و نگهداشت نیروی انسانی در صنایع است.رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شهرستان کاشان ابراز 
داشت: بروز مشاغل کاذب جدید، عدم تناسب رشته های تحصیلی دانشگاهی با فرصت های شغلی ایجاد 
شده در صنایع و بالعکس و عدم تناسب سرمایه گذاری ها با سرمایه های انسانی موجود نیز از دیگر عوامل 
موثر در وضعیت جذب و نگهداشت نیروی انسانی در صنایع است.وی گفت: تغییر سبک زندگی و عدم 
توجه به تغییر نسل ها و خواسته های آن ها موثر در وضعیت جذب و نگهداشت نیروی انسانی در صنایع 
است و از این رو لازم است خانه فرهنگ کار در سطح بنگاه های اقتصادی تشکیل شود.اربابی ضمن تاکید 
بر نقش مهم مدیران در بهبود شرایط محیط کار تصریح کرد: نقش مدیران منابع انسانی در جهت دهی 

فکری کارفرمایان در راستای تحقق شرایط مطلوب تر حائز اهمیت است.

در آیین افتتاح دفتر کانون بسیج هنرمندان شهرستان اردستان مطرح شد

مجموعه های فرهنگی اردستان هم گرایی ندارند

مسئول بسیج هنرمندان شهرســتان اردســتان ضمن تاکید بر لزوم 
اتحاد هنرمندان در اجرای برنامه هــای فرهنگی گفت: همگرایی میان 

مجموعه های فرهنگی اردستان وجود ندارد.
به گزارش خبرگزاری تســنیم از اردســتان، مریم عرب در آیین افتتاح 
دفتر کانون بسیج هنرمندان شهرســتان اردستان اظهار داشت: بسیج 
هنرمندان شهرستان اردســتان در 11 عرصه هنری فعالیت دارد و ما در 
بعضی از حوزه ها در شهرستان اردستان واقعا برتر هستیم و حرف هایی 
برای گفتن داریم و در حوزه های فیلم، خوشنویسی، هنرها و بازی های 
رایانه ای، شعر، شبیخوانی و هنرهای آیینی، موسیقی و سرود و هنرهای 
دستی و صنایع دســتی و ادبیات داســتانی، عکس، تئاتر و هنرهای 
تجســمی حر برای گفتن داریم.عــرب تصریح کــرد: آن موضوعی که 
متاسفانه در شهرستان اردستان می بینیم اینکه یک همدلی و همگرایی 
بین مجموعه های فرهنگــی برای متحد کردن هنرمندان شهرســتان 

اردستان وجود ندارد.
وی افزود: اداره ارشاد اصلی ترین رســالت را در موضوع فعالیت های 
هنری دارد و همچنین میراث فرهنگی در حوزه صنایع دســتی کمک 
حال بسیج هنرمندان هستند و در حوزه های مختلف خواهران و برادران 
هنرمند بســیجی وجود دارند که می توانند ما را در عرصه های مختلف 

یاری کنند.عرب گفت: در حوزه تئاتر شهرستان اردستان به یک همگرایی 
رسیده ایم و ما پیگیر هستیم تا دانش آموزانی که علاقمند به حوزه تئاتر 

هستند از زمان مدارس این آموزش ها را فرا بگیرند.
مسئول بسیج هنرمندان شهرستان اردســتان گفت: بسیج هنرمندان 
در حوزه ســرود حرف های زیادی برای گفتن دارد و در ســطح استان 
گروه هایی داریم که در این زمینه فعال هستند اما مهمتر از همه مدیریتی 
است که باید آن ها را همگرا کند و ما در تمام حوزه ها افراد فعال و خلاقی 
داریم منتها نتوانســته ایم آن ها را در کنار هم قرار دهیم که در یک نمونه 
و فراخوان توانســتیم ایجاد نمایشــگاه گالری محرم را تهیه کنیم که 
عکس های فاخری را هنرمندان ارســال کردند.عرب بــا بیان اینکه ما 
توانســته ایم تاکنون در 11 عرصه فعالیت های هنری داشــته باشیم، 
تصریح کرد: تعداد 4۰۰ نفر را در این 11 عرصه شناسایی کردیم ولی مهم 
این اســت که در زمان عمل حضور چندانی نخواهند داشت و این یک 
واقعیت تلخی است که وجود دارد و اداره ارشاد هم همراهی های خوبی 

را با بسیج هنرمندان شهرستان اردستان داشته است.

هنرمندان نباید ابزاری برای برگزار برنامه های مسئولان باشد
رضوان امامدادی در ادامه مراســم اظهار داشت: مطمئن هستم که در 

حوزه بسیج هنرمندان اتفاق های خوبی را شاهد خواهیم بود چرا که هنر 
در هر حوزه ای که وارد شود می تواند تاثیر آن فعالیت را چند برابر کند و 
نگاه های مذهبی در حوزه شهادت مقاومت و ایثار را اگر در قالب هنر ارائه 

شود تاثیرگذاری دوچندانی را خواهد داشت.
وی افزود: هنرمی تواند جذب بیشــتری را داشــته باشد و شهرستان 
اردستان هم در حوزه های مختلف هنرمندان مختلفی مشغول فعالیت 
هستند و توانمندی ها و استعدادهای خوبی در حوزه های مختلف وجود 
دارد و کافیســت که ما هم از نگاه مثبت به آن ها بنگریم و آن ها را وارد 
صحنه کنیم و فعالیت ها و جریان های خاصــی را ایجاد نماییم چرا که 
آن ها هم حرف های خاصی را دارند و جاهایی قرار شده است که دیده 

شوند که مورد توجه قرار نگرفته اند.
سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد اســلامی اردستان گفت: شاید بعضی 
هنرمندان دل زده شده باشند و هنرمندان فقط نباید یک ابزاری شوند 
که ما برنامه خود را برگزار کنیم و باید مورد احترام و تجلیل قرار گیرند و 
شاید تکرار این اتفاق ها و دیده نشدن ها باعث عدم همکاری یا حضور 
هنرمندان شده است و ما می توانیم اتفاق های جدیدی را رقم بزنیم تا 
این کدورت ها و دلزدگی ها برطرف شود و بســیج هنرمندان می تواند 

حمایت های خود را از این قشر زحمتکش داشته باشد.

معاون بهره برداری و توســعه فاضلاب شرکت آب 
و فاضلاب کاشــان گفت: دفع فاضــلاب به کمک 
چاه های جذبی، مجموعه باستانی شهر زیرزمینی 
نوش آباد را در معرض آسیب و تخریب قرار می دهد، 
بنابراین اجرای شبکه فاضلاب در نوش آباد ضروری 
است.حمیدرضا کریم در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: 
جلوگیری از آلودگی آب های زیرزمینی، استفاده از 
پساب در بخش های مختلف مانند صنعت، فضای 
سبز و کاشــت درختان غیرمثمر از دیگر مزیت های 

تأسیس فاضلاب برای منطقه نوش آباد است.
وی افزود: پروژه شبکه فاضلاب شهر نوش آباد که از 
مهرماه آغاز شده با اجرای 1۰ کیلومتر شبکه و نصب 
1۳5 فقره ســیفون، تاکنون ۳5 درصد پیشــرفت 
داشته است و پیش بینی می کنیم این بخش از کار 

در تابستان سال آینده به بهره برداری برسد.
معاون بهره برداری و توسعه فاضلاب شرکت آب و 
فاضلاب کاشــان، تصریح کرد: بافت زمین در شهر 
نوش آباد به شــدت ریزشی اســت که از مهم ترین 
عوامل کاهش ســرعت پروژه به شــمار می آید و با 
وجود رعایت همه اســتاندارهای ایمنــی، تاکنون 
بارها موجب حادثه شــده اســت که خوشبختانه، 
عوامل اجرایی آسیبی جدی ندیده اند.کریم گفت: 
در بعضی از معابر به ویژه بافــت تاریخی نوش آباد 
زمین بسیار سخت و دژ مانند است و این موضوعات 
ســبب کندی اجرای پروژه و تحمیــل هزینه های 
سنگین شده است.وی تأکید کرد: تلاش ما این بود 
که تا پایان ســال جاری، این پروژه به بهره برداری 
برســد، اما صدور مجوز حفــاری و فرآیند دریافت 

اعتبارات باعث تأخیــر در فاز عملیاتی پروژه شــد 
و امیدواریم شــهروندان نوش آباد تــا پایان نیمه 
دوم ســال آینده، شــاهد بهره برداری از این پروژه 
زیرســاختی باشــند.معاون بهره برداری و توسعه 
فاضلاب شرکت آب و فاضلاب کاشان، خاطرنشان 
کرد: اجرای شــبکه فاضلاب شــهری و استفاده از 
پساب آن یکی از راهکارهای مؤثر و به روز جهان برای 
بازچرخانی و استفاده مجدد از پساب به عنوان یکی 

از ظرفیت های منابع غیرمتعارف آب است.

 معاون بهره برداری شرکت آب و فاضلاب کاشان مطرح کرد

آسیب در کمین شهر زیرزمینی نوش آباد

نشست هم اندیشی برای بررسی وضعیت بازارفروش و تعیین تکلیف محصول سیب زمینی تولیدی شهرستان های غرب استان اصفهان، در فریدن برگزار شد.
 مدیر سازمان تعاون روستایی استان اصفهان گفت: برای تعیین تکلیف وضعیت محصول سیب زمینی شهرســتان های غرب استان راهکار های کوتاه مدت و 
بلند مدت شامل تسهیل گری در حوزه صادرات، رفع موانع صادرکنندگان، عرضه مســتقیم در میادین میوه و تره بار اصفهان و تهران، تغییر الگوی کشت، تغییر و 
توسعه زیرساخت ها و صنایع تبدیلی پیش بینی و انجام باقیدفوریت برنامه ریزی شد.محسن حاج عابدی با اشاره به صادرات 196 هزارتن سیب زمینی در 9 ماه 
اخیر افزود: سهم استان اصفهان از این میزان صادرات 5 هزار و ۳۰2 تن بوده که در حال حاضر کمک به کشاورزان در جهت پایداری قیمت محصول سیب زمینی 
منطقه غرب استان، توسعه صادرات این محصول به کشور های هدف صادراتی است و در این نشست راهکار های مختلف برای تسریع این موضوع بررسی شد.

اوگفت: طرح بنیادین و اثرگذار در حوزه صنایع تبدیلی و زیرساختی در شهرستان های غرب استان اصفهان یک نیاز ضروری است و این موضوع باید مطالبه جدی این 
4 شهرستان در دور دوم سفر ریاست جمهوری به اصفهان باشد.در این نشست فرمانداران 4 شهرستان غرب استان اصفهان، مدیران و کارشناسان جهادکشاورزی و 

همچنین کشاورزان و تولیدکنندگان محصول سیب زمینی به بیان مشکلات و راهکار های برون رفت از وضعیت نابسامان محصول سیب زمینی پرداختند.

خبر روزبررسی وضعیت بازارفروش محصول سیب زمینی شهرستانهای غرب استان اصفهان

عکس خبر

رزمایش »لحظه 
 صفر« در آران

 و بیدگل
رزمایــش »لحظــه صفر« 
بــا تمرین فرضــیِ زلزله ۷ 
ریشتری در شهرستان آران 

و بیدگل برگزار شد.

لزوم انتخاب نماینده قوی و توانمند برای شهرستان کاشان
فرماندار کاشان ضمن تاکید بر لزوم انتخاب نماینده قوی و توانمند از میان متقاضیان انتخابات مجلس 
گفت: برخی مسائل در کاشان به آن کم توجهی یا بی توجهی شده است.به گزارش خبرگزاری تسنیم از  
کاشان ، محمدشریف زارعی در جمع کارکنان سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان با 
بیان اینکه کار انتخابات در این شهرستان از 15 مرداد سال جاری آغاز شد، اظهار داشت: پیش ثبت نام ها 
برای اولین بار به صورت الکترونیک انجام شد و 2۷9 نفر متقاضی شدند و ۳۰ نفر از معتمدین کاشان 
به عنوان هیئت اجرایی نامزد شدند.وی ضمن اشاره به حضور افراد مختلف و اقشار گوناگون در هیئت 
اجرایی افزود: هشت نفر از بین این افراد پس از رأی گیری انتخاب شدند و با حضور دادستان، رئیس 
ثبت احوال و سایر اعضا انجام شد و 1۳1 نفر ثبت نام نهایی کردند و پس از آن صلاحیت ها مورد بررسی 
قرار گرفت.فرماندار کاشان ضمن اشاره به بررسی صلاحیت ها از سوی مراجع پنج گانه ابراز داشت: تک 
به تک متقاضیان مورد بررسی قرار گرفتند و 19 نفر در این حین انصراف دادند، 8۰ نفر تایید شدند و دو نفر 
عدم احراز و ۳۰ نفر عدم تایید شدند به نحوی که در کاشان در مجموع عدم تایید و عدم احراز به 26 درصد 
رسیده که از آمار استان اصفهان پایین تر و حتی کشوری است.وی با بیان اینکه نگاه ما به نامزدان باز بود، 
گفت: افراد تایید شده پس از معرفی به مرکز استان اصفهان مورد بررسی قرار گرفتند و از میان 8۰ نفر 
4۷ نفر تایید شدند و متقاضیان می توانند عدم تایید و عدم احراز اعلامی خود را ثبت اعتراض کنند.زارعی 
تصریح کرد: افراد تایید شده غالبا جوان و در عین حال دارای سابقه قابل توجهی هستند و امیدواریم با 
یک انتخابات خوب در کاشان روبه رو باشیم و تمامی دستگاه های دولتی و غیردولتی برای هر چه بهتر 
برگزار شدن انتخابات پای کار می آیند.وی ضمن تاکید بر انتخاب نماینده قوی و توانمند از سوی مردم 
کاشان و آران و بیدگل تاکید کرد: مسائل و دغدغه ها در این منطقه قابل توجه است به نحوی که برخی 

مسائل و موضوعات محلی مورد کم توجهی و یا بی توجهی قرار گرفته است.
 

رئیس هیئت بازرسی انتخابات شهرستان آران و بیدگل خبر داد

نظارت 88 بازرس و سربازرس در فرآیند اجرایی انتخابات 
شهرستان آران و بیدگل

معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی فرمانداری و رئیس هیئت بازرسی انتخابات شهرستان آران 
و بیدگل از نظارت 88 بازرس و سربازرس در فرآیند اجرایی انتخابات شهرستان آران و بیدگل خبر داد.

ابراهیم آقابیگی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در اصفهان، اظهار کرد: 8۳ بازرس و 5 ســربازرس وظیفه 
نظارت و بازرسی دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی و ششمین دوره مجلس خبرگان 
رهبری شهرستان آران و بیدگل را به عهده دارند.وی افزود: روز انتخابات به ازای هر صندوق یک بازرس، 
هر 15 صندوق یک ســربازرس و یک بازرس ویژه در فرآیند اجرایی انتخابات شهرستان آران و بیدگل 
شهرستان فعالیت خواهند کرد.معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی فرمانداری و رئیس هیئت 
بازرسی انتخابات شهرستان آران و بیدگل با بیان اینکه آموزش مستمر عوامل اجرایی انتخابات به عنوان 
یک اولویت کاری دنبال خواهد شد، گفت: لحظه به لحظه تا روز اخذ رأی به بازرسان، سربازرسان و عوامل 
بازرسی آموزش داده می شود تا وظیفه اصلی که اجرای مرّ قانون انتخابات است رعایت شود.آقابیگی 
ادامه داد: مأموریت اصلی بازرسین، حصول اطمینان از حسن اجرای مفاد قوانین و مقررات از طریق 
کنترل جریان و نحوه برگزاری انتخابات است.وی یادآور شد: حضور در محل اخذ رأی و کنترل فضای 
داخل و بیرون شعبه، نظارت بر اخذ رأی و شمارش آرا و بررســی و رصد تخلفات انتخابات و اعلام آن 
به مراجع ذی صلاح، از جمله وظایف بازرسان است.رئیس هیئت بازرسی انتخابات شهرستان آران و 
بیدگل اظهار کرد: شهروندان درصورت مشاهده هرگونه تخلف و مصادیق غیرمجاز تبلیغات انتخاباتی از 
سوی داوطلبان، نامزدها، ستادها و هواداران آن ها برابر موارد ذکر شده در قانون و آئین نامه های اجرایی در 
حوزه انتخابیه می توانند از طریق شماره تماس 54۷54141-۰۳1 )داخلی 15۰ و 151( موارد تخلف را به 
هیئت بازرسی شهرستان آران و بیدگل گزارش دهند.دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 

و ششمین دوره مجلس خبرگان رهبری در تاریخ جمعه یازدهم اسفند سال جاری برگزار می شود.

اخبار

 80 درصد از اراضی 
کشاورزی کاشان تا پایان 

سال حدنگاری می شود
رئیس اداره ثبت اسناد کاشان ضمن اشاره به 
صدور 12۰۰ سند مالکیت برای مردم شهر برزک 
کاشــان گفت: 8۰ درصد از اراضی کشــاورزی 
کاشــان تا پایان ســال حدنگاری می شــود.
محمدعلی ناظمــی در گفت وگو بــا خبرنگار 
تسنیم در کاشان، اظهار داشت: در حوزه اراضی 
ملی به میزان 12 هزار هکتار از شهرستان کاشان 
که فاقد اجرای قانون بوده با تعامل و همکاری 
با اداره منابع طبیعی این شهرستان و مساعدت 
مسئولین استانی همه اراضی تعیین تکلیف و 
وضعیت ملی و مستثنیات بودن آن مشخص و 
تا پایان سال آگهی خواهد شد.وی افزود: به جز 
مواردی که فاقد اجرای قانون بوده و به تازگی 
انجام شده در سایر موارد به تثبیت 1۰۰ درصدی 
اراضی ملی به نمایندگی منابع طبیعی دست 
یافته ایم و در حوزه راه و شهرسازی با جلسات 
کارشناســی فوق العاده و تعامــل تنگاتنگ با 
ادارات منابع طبیعی و راه و شهرسازی بسیاری 
از اشــکالات اســناد دفترچه ای صادره قبلی 
برطرف شده اســت.رئیس اداره ثبت اسناد و 
املاک شهرستان کاشان ابراز داشت: این انتظار 
وجود دارد که تا پایان سال جاری در حوزه اسناد 
راه و شهرسازی نیز به مرز حدنگاری 85 درصد 
دســت یابیم و این در حالی اســت که در پنج 
ماهه ابتدای ســال حدود ۳۰ درصد از اراضی 
مربوط به راه و شهرسازی و 5۰ درصد از اراضی 
مربوط به منابع طبیعی حدنگاری شده بود.وی 
گفت: این پیشرفت دست آورد همدلی، تعامل 
و هماهنگی میان مدیران و کارشناســان سه 
اداره فوق است و در حوزه شهری و با استفاده از 
ظرفیت شهرداری ها این نتایج به دست آمده 
است.ناظمی تصریح کرد: قرارداد مربوط به یک 
هزار قطعه از املاک بازار کاشان با شرکت مشاور 
نقشه برداری در استان اصفهان در حال انعقاد 
اســت و این امر به دلیل پیگیری جدی حوزه 
ثبتی کاشــان با مدیرکل ثبت استان اصفهان 
و همچنیــن معاونت قوه قضاییه و ریاســت 
 عالی ســازمان ثبت اســناد و املاک کشــور

 بوده است.

ن  هنرمندا بسیج  حوزه  در  که  هستم  مطمئن 
بود چرا که  را شاهد خواهیم  اتفاق های خوبی 
هنر در هر حوزه ای که وارد شود می تواند تاثیر آن 
فعالیت را چند برابر کند و نگاه های مذهبی در حوزه 
شهادت مقاومت و ایثار را اگر در قالب هنر ارائه شود 

تاثیرگذاری دوچندانی را خواهد داشت

با مسئولان

استان
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4411 تخلف صنفی در اصفهان کشف شد
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اصفهان از کشف چهار هزار و ۴۱۱ تخلف صنفی در ۹ ماه مُنتهی به 
آذر ۱۴۰۲ در این استان خبر داد.شاهین آذری افزود: از ابتدای سالجاری تا پایان آذر ۱۰ هزار و ۹۰۱ 
بازرسی از واحدهای صنفی استان انجام که طی آن برای سه هزار و ۶۴۰ واحد پرونده تخلف تشکیل 
و برای صدور حکم به اداره تعزیرات حکومتی ارسال شــد.وی، ارزش پرونده های تشکیل شده را 
بیش از ۲ هزار و ۳۲۵ میلیارد ریال عنوان کرد و ادامه داد: ۲ هزار و ۹۶۱ فقره گزارش مردمی از ابتدای 
سال تاکنون در قالب شکایت تلفنی و حضوری در بخش های مختلف دریافت شده و مورد بررسی 
قرار گرفته اســت.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اصفهان با اشــاره به وجود حدود ۲۰ هزار واحد 
صنفی صنعتی در استان گفت: از ابتدای سال تاکنون۲ هزارو۳۵۰ بازرسی از واحدهای خدماتی، ۶ 
هزار و ۵۵۶ بازرسی از واحدهای خُرده فروش، ۷۱۳ بازرسی از واحدهای عمده فروش، ۶ بازرسی 
از سردخانه، ۲۰۴ بازرســی از انبارها، ۸۸۹ بازرســی از واحدهای تولیدی صنفی و ۱۸۳ بازرسی از 
واحدهای تولیدی صنعتی انجام شده است.وی اضافه کرد: یک هزار و ۲۵۱ پرونده برای واحدهای 
خدماتی، یک هزار و ۹۱۳ پرونده برای واحدهای خُرده فــروش، ۵۹ پرونده برای واحدهای عمده 
فروش، ۲ پرونده برای سردخانه ها، ۲۷ پرونده برای انبارها، ۳۴۳ پرونده برای واحدهای تولیدی 
صنفی و ۴۵ پرونده هم برای واحدهای تولیدی صنعتی استان تشکیل شده است.آذری با اشاره 
به اینکه از ابتدای سالجاری تاکنون ۱۹۸ تخلف صنفی در حوزه آرد و نان در استان کشف شده است، 
اظهار داشت: در این زمینه ۱۷۹ پرونده تشکیل و برای صدور حکم به تعزیرات حکومتی ارسال شد.

وی ارزش این تخلفات را بیش از یک میلیارد و ۶۴۷ میلیون ریال اعلام کرد و افزود: این پرونده ها 
در جریان انجام۵۷۰ بازرسی از نانوایی های استان تشــکیل شد.مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
اصفهان، این تخلفات را شامل گرانفروشی، کم فروشی و فروش خارج از شبکه عنوان و خاطرنشان 
کرد: مردم استان در صورت مشاهده گرانفروشی، کم فروشی، احتکار، درج نکردن قیمت، امتناع 
از عرضه و کالای قاچاق می توانند با تلفن ۱۲۴ تماس یا بصورت حضوری به این واحد در محل اداره 
کل صمت استان مراجعه و شکایت خود را ثبت کنند.به گزارش ایرنا، بیش از ۲۲۵ هزار واحد صنفی 

و حدود ۵۶۰ اتحادیه در سراسر استان اصفهان مشغول فعالیت هستند.
 

ابلاغ آیین نامه واردات خودروهای کارکرده به زودی
رئیس سازمان توسعه تجارت ضمن تشریح آخرین وضعیت واردات خودروی جانبازان و اینکه در 
این زمینه توافق شده و به مرحله آخر رسیدیم و در حال حاضر بحث بارگذاری سامانه ای است، به 

ابلاغ آیین نامه واردات خودروهای کارکرده و اینکه به زودی این اتفاق می افتد اشاره کرد.
به گزارش ایســنا، مهدی ضیغمی در حاشــیه افتتاحیه اولین نمایشــگاه بین المللی صادرات به 
پاکستان، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: چابهار ظرفیت قابل توجهی دارد و می توان از این ظرفیت ها 
برای تجارت با هند و پاکستان استفاده کرد. نمایشگاه فعلی نیز با حضور ۱۱۰ شرکت و بیش از ۱۴۰ 
تاجر خارجی برگزار شده است.وی با اشــاره به مذاکرات مربوط به تجارت آزاد با پاکستان، گفت: 
امســال قرارداد تجارت آزاد با سوریه و اوراسیا امضا شــده و ونزوئلا و پاکستان هم در برنامه های 

بعدی برقراری تجارت آزاد هستند.  
این مقام مسئول در ادامه در پاسخ به سوال ایسنا، درباره جدیدترین وضعیت واردات خودروهای 
کارکرده، اظهار کرد: هیئت وزیران پلاک گذاری را در فاز اول برای خودروهای کارکرده در مناطق آزاد 
مصوب کرد و اعلام شده که آیین نامه هم به زودی ابلاغ می شود.ضیغمی در پاسخ به سوال دیگر 
ایسنا، درباره جدیدترین وضعیت خودروهای جانبازان نیز گفت: در این زمینه توافق شده و به مرحله 
آخر رسیدیم که بحث بارگذاری سامانه ای است. جانبازان  هم می توانند از طریق شرکت های معرفی 
شده خودرو وارد کنند و هم خودروهایی که امکان ارائه خدمات پس از فروش آن ها وجود دارد که 
۱۰ تا ۱۵ روز آینده برای اطلاع آن ها در سامانه بارگذاری می شوند. اولویت اول هم جانبازان بالای ۷۵ 
درصد هستند که می توانند خودروی مورد نظر خود را در سامانه انتخاب کنند که یا خودشان وارد کنند 

یا به شرکت هایی که خودرو وارد می کنند، مجوز دهند.

طرح موضوع مشکلات ناوگان حمل ونقل برون شهری اصفهان با وزیر راه و شهرسازی؛ 

 وقتی نه بلیطی هست و نه اتوبوسی!

مدیر عامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان از دیدار با 
وزیر راه و شهرسازی و طرح موضوع مشکلات این ناوگان خبر داد.

این روزها اگر به پایانه های مسافربری شــهر اصفهان مراجعه و طلب 
بلیط اتوبوس برای سفر به یکی از کلان شهرهای کشور کنید، ممکن است 
ساعت ها منتظر و حتی برای ساعت مورد نظر شما بلیطی موجود نباشد 
و یا اصلا اتوبوسی موجود نباشد.این صحنه ای است که روزانه مسافران 
زیادی در شهر اصفهان با آن مواجه و شکایت زیادی نسبت به این مسئله 
به پایانه های مسافربری، دفاتر نظارت اداره کل راهداری، شرکت های 
مسافربری و یا سامانه مردمی شهرداری)۱۳۷(  و )۱۴۱( راهداری و حمل 
و نقل جاده ای  مبنی بر عدم بلیط گزارش می شــود. این در حالی است 
که این مسئله یکی از پیامدهای دوران کرونا و ممنوعیت سفرهای برون 
شهری است که موجب شد بســیاری از رانندگان که محل درآمد زندگی 
خود را از طریق جابه جایی مسافر می گذراندند از این ناوگان خارج و جذب 
صنایع شوند تا بتوانند خرج زندگی خود را  تامین کنند.مقرون به صرفه 
بودن کار در برخی صنایع داخل اســتانی و نیز برخی از صنایع بزرگ در 
شهرهای جنوبی کشور موجب شد که سایر رانندگان نیز برای کسب درآمد 
بیشتر به این حلقه پیوسته و از این گردونه مسافر و پایانه ها خارج شوند.
این در حالی است که سایر رانندگان مسافربری برون شهری این روزها 

به دلیل افزایش قیمت تعمیرات، قطعات و اســتهلاک اتوبوس و عدم 
حمایت مسئولان در افزایش واقعی قیمت بلیط از اوضاع خود شاکی و به 

دنبال  راه حلی برای آن می گردند.

مسئولان نسبت به رفع مشکلات ناوگان حمل و نقل کشور توجه 
بیشتری داشته باشند

حسین ورپشتی مدیر و مالک شرکت مسافربری همسفر چابکسواران) 
نمایندگی ایران( در این خصوص گفت: علارغم پیگیری های پی در پی 
شرکت های مسافربری و حمایت از قشر راننده تا کنون جلسات مختلفی 
با مســئولان اداره کل راهداری، اســتاندار و معاونــت عمرانی وجمعی 
ازنمایندگان مجلس، مسئولین شهری و شورای شهر، سازمان پایانه های 

شهرداری داشته و کمبودهای این ناوگان را توضیح داده ایم.
وی افزود: همچنین در همین راستا با پیگیری یکی از نمایندگان مجلس 
اصفهان با وزیر راه و شهرسازی به صورت حضوری دیدار کرده و مسائل 
و مشکلات این ناوگان را شــرح دادیم که در اثر بی توجهی چه آینده ای 
گریبانگیر حمل و نقل برون شهری کشور خواهد شد.مدیر و مالک شرکت 
مسافربری همسفر چابکسواران با اشاره به اینکه ناوگان هوایی و ریلی 
کشور با محدودیت مواجه است، تصریح کرد: مســئولان کشوری باید 

نسبت به رفع مشــکلات این ناوگان توجه بیشتری داشته باشند زیرا با 
وجود مشکلات اقتصادی و عدم حمایت و تسهیلات ویژه رانندگان یکی 
یکی از جابه جایی مسافران منصرف و  پایانه های کشور در آینده از وجود 
اتوبوس خالی می شــود.وی ادامه داد: وزیر راه و شهرسازی در جمعی 
که با حضور نماینده مجلس اصفهان و سایر متولیان امر برگزار شد، قول 
داد که نسبت به ۵۰۰ دستگاه اتوبوس برون شهری و در اختیار گذاشتن 
این ناوگان اقدام کند اما این مطالبه درحالی  است که تا کنون هیچ اقدام 
رسمی بر این مســئله نشده است.ورپشــتی بیان داشت: ظاهرا گوش 
شنوایی برای این مسئله وجود ندارد چرا که از ۱۵ هزار و ۵۰۰ اتوبوس فعال 
در کل کشور درســال ٩٧،هم اکنون حدود ۵ هزار  و۵۰۰ ناوگان فعالیت 
داشته و در واقع دو سوم ظرفیت ناوگان از جاده های کشور خارج شده اند. 
وی اضافه کرد: روزانه خانواده های زیادی برای فرستادن فرزندان خود 
برای رفتن دانشگاه، اشتغال، خدمت سربازی و... به پایانه ها مسافربری 
مراجعه می کنند و وقتی بلیطی دریافت نمی کنند با تردید فرزندان خود را 
با خودروی سواری می فرستند که مقصر این نگرانی از امنیت فرزند خود 

را از چشم ناوگان مسافربری برون شهری می دانند. 

 مسئول تامین ناوگان و قیمت بلیط نیستیم اما مطالبات مردمی 
را پیگیری می کنیم

ابوالفضل توکلی مدیرعامل ســازمان پایانه های مســافربری شهرداری 
اصفهان نیز در این باره گفت: ســازمان پایانه های مسافربری شهرداری 
اصفهان در زمینــه تامین ناوگان و قیمت بلیط، رســیدگی به مشــکلات 
شرکت های مسافربری و رانندگان دخل و تصرفی ندارد اما چون با مردم از 
طریق پایانه ها در ارتباط است و مردم مطالبات و خواسته خود را از طریق 
سامانه مردمی ۱۳۷ شهرداری اصفهان مطرح و شهردار اصفهان تاکید بر رفع 
مشکلات این حوزه دارد، وظیفه خود می داند که مطالبات را پیگیری کند.
وی افزود: در همین راستا جلسه مشترکی در وزارت راه و شهرسازی با حضور 
یکی از نمایندگان مجلس اصفهان با وزیر برگزار و مشــکلات ناوگان حمل 
و نقل برون شــهری اصفهان به طور خاص مطرح شد.مدیرعامل سازمان 
پایانه های مسافربری شهردای اصفهان تصریح کرد: در این راستا، خروج 
ناوگان اتوبوس های برون شهری به صنعت و کارخانجات،کمبوداتوبوس، 
ساماندهی قیمت واقعی کرایه سفر، فرسودگی ناوگان اتوبوس های برون 
شــهری،گران بودن قطعات و لوازم و تعمیرات و بازســازی ناوگان، عدم 
توازن هزینه و درآمد،خروج رانندگان مســافربری برون شهری به رشته 
رانندگی حمل و نقل بار، عدم توجه به درخواســت ها و مشکلات شرکت 
های مسافربری و رانندگان اتوبوس های برون شهری و پیگیری مشکلات 
این صنف مطرح شد.وی ادامه داد: معتقدیم رانندگان اتوبوس های برون 
شهری در جبهه اول خدمت مردم برای جابه جایی از شهری به شهر دیگر 
هستند و دراین راستا باید به مسائل و مشکلات آنها رسیدگی شود.توکلی 
گفت: ما منتقل کننده و پیگیر مطالبات به سرانجام نرسیده ناوگان حمل و 
نقل برون شهری اصفهان هستیم و از وزیر راه و شهرسازی درخواست کردیم 

در زمینه مشکلات ناوگان برون شهری اصفهان به طورویژه ورود پیدا کنند.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان ازساخت ۱۰۰ درصدی 
مجموع دســتگاه های نانو ازن در تصفیــه خانه آب 

گلپایگان خبر داد.
حســین اکبریان در گفت وگو با خبرنــگار مهر اظهار 
داشت: از شهریور ماه ســال جاری ساخت کارگاهی 
مجموع دســتگاه های نانو ازن شــامل دستگاه ازن، 
مخازن ذخیره اکسیژن، تابلوهای برق و کنترل، ساخته 

شده و مراحل نصب این دستگاه ها در دستور کار قرار 
گرفته است.وی با بیان اینکه هم اکنون نصب مجموع 
دستگاه های نانو ازن، پیشــرفت ۳۰ درصدی داشته 
است، افزود: پیش بینی می شود تا اوایل اسفند ماه 
سال جاری این دستگاه ها به صورت کامل نصب شده و 
سپس به طور آزمایشی در مدار بهره برداری قرار گیرند.
اکبریان با بیان اینکه تصفیه خانه آب گلپایگان از معدود 
تصفیه خانه های آب در کشــور محسوب می شود که 
دستگاه نانو ازن در آن نصب می شود، خاطر نشان کرد: 
با تزریق ازن به عنوان بخــش تکمیلی فرآیند تصفیه 
و تجهیز تصفیــه خانه آب گلپایگان به این دســتگاه، 

زمینه های بهبود کیفی آب شرب بیش از پیش فراهم 
می شود.مدیرعامل آبفای استان اصفهان خاطرنشان 
کرد: سیستم تصفیه آب در این مجموعه از نوع متعارف 
با ظرفیت ۳۳۰ لیتر بر ثانیه است.وی جمعیت تحت 
پوشش این شهرستان را ۱۰۰ هزار نفر شامل شهرهای 
گلپایگان، گوگد، گلشهر و ۵۰ روستا عنوان کرد و افزود: 
آب شــرب ۹۰ درصد جمعیــت شهرســتان از طریق 
تصفیه خانه آب گلپایگان تأمین می شود و از مجموع 
روســتاهای شهرســتان در حال حاضر تأمین آب ۲۰ 
روستا از آب تصفیه خانه انجام شده و ۲۰ روستای دیگر 

نیز تا پایان سال به تصفیه خانه متصل خواهند شد.

 مدیرعامل شرکت آبفای استان اصفهان:

تصفیه خانه آب گلپایگان به سیستم نانو ازن مجهز شد

خبر روز

طلا گران تر می شود؟
در چند روز اخیر بازار ارز با افزای قیمت طلا، ســکه و حتی دلار مواجه شــده است که طبق صحبت های 
کارشناسان افزایش قیمت ها به عواملی همچون تقاضای زیاد، افزایش دلار و انس جهانی بستگی دارد.
به گزارش خبرگزاری ایمنا، در چند روز اخیر طلا و سکه وارد کانال جدیدی از قیمت های خود شده و روند 
 RSI صعودی را پیش گرفته است که این افزایش قیمت وابسته به دلایل مختلفی است، از دید اندیکاتور
طلا هنوز به محدوده اشباع خرید نرسیده است، به همین دلیل اگر طلا از مقاومت اول در محدوده ۲۰۶۰ 
دلار عبور کند، می تواند تا مقاومت بعدی در ۲۰۸۸ دلار صعود کند؛ این نشان دهنده این است که شرایط بازار 
مالی به نفع انس طلا است.محمد کشتی آرای، فعال بازار طلا معتقد است یکی از دلایل افزایش نرخ ها 
در بازار، افزایش تقاضا است همچنین قیمت جهانی طلا هم ۱۸ دلار نسبت به روز کاری قبل افزایش یافته 
ضمن اینکه قیمت دلار هم در بازار داخلی بالا رفته است.بهنام بهزادفر، کارشناس اقتصادی در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا در خصوص نرخ جهانی طلا اظهار می کند: افزایش نرخ طلا به عوامل بسیار بستگی دارد 
که مهم ترین آن شاخص دلار یا دلار ایندکس هست، نرخ بهره آمریکا طی سه سال روند صعودی داشته 
و آخرین رقم آن به ۵.۵ درصد رسیده است، با توجه به کاهش تورم و نرخ بیکاری این خوش بینی وجود 
دارد که این نرخ کاهش پیدا کند و در صورت نزولی بودن موجب می شود شاخص دلار کاهش پیدا کند که 
به طور طبیعی موجب صعودی شدن انس طلا و دیگر کامودیتی ها خواهد شد، البته دیگر کامودیتی ها 
مانند مس، روی، آلومینیوم و نفت به نرخ اقتصادی در چین هم بستگی دارند که طلا زیاد از این موضوع 
تأثیرپذیر نیست، در نتیجه انتظار می رود طی یک تا دو ســال آینده با کاهش نرخ های بهره در آمریکا، 
شاهد کاهش قدرت پول آمریکا باشیم و در این صورت است که طلا و دیگر کامودیتی ها به تدریج صعودی 
خواهند شد.وی اضافه می کند: سال گذشته ناامنی و بحران های مانند جنگ بین حماس و اسرائیل، 
اوکراین و روســیه و در حال حاضر هم درگیری های بین یمن و آمریکا وجــود دارد که هرچه درگیری و 
ناآرامی ها بیشتر باشد، انتظار برای افزایش نرخ طلا بیشتر خواهد شد، چون در این ناامنی ها نشان های 
از چین وجود دارد پس انتظاری برای کاهش درگیری ها وجود نخواهد داشــت در نتیجه این عامل هم 
محرک قیمت طلا بوده است.کارشناس اقتصاد می گوید: اگر موضوع را بخواهیم از نظر سنتی بررسی 
کنیم، تقاضا برای نرخ طلا با توجه به سال نوی کشور چین بیشتر خواهد شد، چون بررسی تمام عوامل 
نشان می دهد طلا در میان مدت صعودی و نرخ های فعلی نیز در سقف تاریخی خود قرار دارند، به نظر 
می رسد نرخ طلا در همین محدوده قیمت ثابت بماند یا رشد داشته باشد و از روند کاهشی خبری نباشد.

   
وزیر نیرو در آئین تکریم و معارفه مدیرعامل شرکت توانیر تشریح کرد:

180 برنامه برای مدیریت مصرف برق در تابستان 140۳
وزیر نیرو از تدوین ۱۸۰ پروژه و برنامه برای مدیریت مصرف برق تابستان ۱۴۰۳ خبر داد و گفت: امروز برای رفع 
ناترازی صنعت برق، باید نسبت به بهره مندی از روش های مفید با فناوری های جدید اقدام شود.به گزارش 
ایرنا از شرکت مدیریت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق ایران)توانیر(، علی اکبر محرابیان در مراسم تکریم 
و معارفه مدیرعامل توانیر افزود: ١٨٠ پروژه و برنامه در گروه های مختلف تدوین شده است که یکایک این 
برنامه ها ضامن موفقیت ماست، به عبارتی تکمیل حلقه های این زنجیر بزرگ می تواند ضامن موفقیت باشد 
و اگر در هر بخشی، هر شرکتی و یا هر استانی، حلقه های مفقوده داشته باشیم حتما بدون شک از آن نقطه 
لطمه می خوریم.وی ادامه داد: پنج کمیته را برای اجرایی کردن این برنامه ها طراحی کرده ایم، تا امروز بالغ بر 
۴۲۴ مصوبه در این کمیته ها داشتیم، ۴۸ جلسه اصلی و ۲۳ جلسه فرعی تشکیل شده است؛ جلسات برگزار 
شده نیز کاملا عملیاتی و تصمیم هاکاملا اجرایی است.وزیر نیرو گفت: مهم ترین نگرانی بنده این است که 
کل صنعت مشتمل بر حدود ١٠٠ هزار نفر نیروی همکار، آیا همراه حرکت می کنند یا خیر؟ قطعا همراهی این 
خیل عظیم در گرو توجه مدیر و حرکت مدیر با کل صنعت است.محرابیان ادامه داد: یکی از مهم ترین کمیته 
های ما کمیته مدیریت و بهینه سازی مصرف است، در این کمیته مجموعه تصمیم ها در قالب دستورالعمل 
های بهینه سازی مصرف اخیرا ابلاغ شده است یک دستورالعمل در حوزه اداری، یک دستورالعمل در حوزه 
خانگی، یک دستورالمل در حوزه کشاورزی و یک دستورالعمل در حوزه صنعتی تهیه شده است، که اگر تک 

تک این دستورالعمل ها گام به گام اگر اجرا شود قطعا ما می توانیم صنعت را اداره کنیم.

اخبار

کافه اقتصاد

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان از رفع تصرف از اراضی ملی و دولتی استان به ارزش بیش از ۲ هزار و ۹۲۶ میلیارد تومان خبر داد.علیرضا قاری قرآن، مدیرکل 
راه و شهرسازی استان اصفهان  در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان با اشاره به اهمیت و ضرورت حفاظت از اراضی ملی و دولتی استان اظهار کرد: تیم های گشت 
و مراقبت یگان حفاظت اراضی در سراسر استان اصفهان به صورت پیمایش روزانه در حال گشت زنی برای رصد اراضی ملی و دولتی تحت پوشش هستند و در صورت 
مشاهده موارد مربوط به تصرف این اراضی اقدامات قانونی لازم را انجام می دهند.وی افزود: از ابتدای سال جاری تاکنون ۲۵۰.۷ هکتار از اراضی ملی و دولتی استان 
اصفهان در گستره ۱۱۵ شهرِ این استان، با هوشیاری و تلاش عوامل یگان حفاظت اراضی استان اصفهان از چنگال متصرفان خارج و رفع تعرض شد.قاری قرآن با 
بیان اینکه ارزش این اراضی رفع تصرف شده ۲ هزار و ۹۲۶ میلیارد و ۱۵۰ میلیون تومان برآورد شده است، گفت: بازگشت این اراضی به بیت المال با اجرای ۱۸ فقره 
حکم قطعی قضائی و ۷۴ مورد رفع تصرف فوری انجام شده است.مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان بیان کرد: با اجرای این احکام قضائی در مجموع ۴۸.۹ 
هکتار از زمین های ملی و دولتی در پهنه استان اصفهان رفع تصرف و به بیت المال اعاده و نسبت به قلع و قمع و خلع ید آن اقدام شد که ارزش آن در مجموع ۵۵۳ 
میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان برآورد شده است. وی ادامه داد: ۲۰۱.۸ هکتار از اراضی ملی و دولتی استان نیز رفع تصرف فوری شده است که مطابق با برآوردهای بعمل 
آمده ارزش آن ۲ هزار و ۳۷۲ میلیارد و ۶۵۰ میلیون تومان است.قاری قرآن بیان کرد: علاوه بر این موارد با پیگیری های به عمل آمده از ابتدای سال جاری هشت فقره 

پرونده قضائی کیفری )جرایم مشهود( برای رفع تصرف اراضی ملی و دولتی استان اصفهان تشکیل شده است.

 250 هکتار اراضی ملی و دولتی اصفهان رفع تصرف شد

واردات 805 هزار 
تن برنج تاکنون

دبیــر انجمــن تولیدکنندگان 
و تأمین کننــدگان برنج ایران 
گفت: تاکنــون ۸۰۵ هزار تن 
برنج به ارزش یک میلیارد دلار 
وارد کشور شده و سهم هر یک 
از شــرکت ها واردکننده از این 
واردات حدود ۱۵ درصد است.

عکس خبر

 دبیرکل اتاق اصناف ایران:

نیاز روزانه به 10 کیسه آرد 
برای نانوایی شهر های بزرگ

دبیرکل اتاق اصناف ایران گفت: در شهر های 
بزرگ هر نانوایی لواشــی نیاز دارد که به طور 
روزانه ۱۰ کیسه آرد را نان کند تا کسب و کار او 

توجیه اقتصادی داشته باشد.
محمود بنانــژاد، دبیرکل اتــاق اصناف ایران 
در خصوص سامانه نانینو بیان کرد: نانوایان 
ابهامات و مشکلاتی با سامانه نانینو دارند که 
از سوی اتاق اصناف ایران برای رفع این موارد 
اقدام کرده ایم. اگرچه با هوشمندسازی و در 
نهایت توزیع عادلانه آرد موافق هســتیم، اما 
نانوایان که قشــر زحمتکش جامعه هستند 
مشکلات زیادی با سامانه نانینو پیدا کرده اند 
و برای رفع آن ها و کارایی بهتر باید از نظرات 

ذینفعان استفاده کرد.
وی افزود: با اجرای طرح هوشمندســازی 
توزیــع آرد، انتظار داریم که نــان با کیفیت و 
با قیمت مناســب به دســت مردم برسد و 
همچنیــن نانوایان نیز به عنــوان یک واحد 
صنفی بتوانند از این شــغل، امــرار معاش 
کنند و هزینه های زندگی خود را تامین کنند.  
بررسی های انجام شده نشان می دهد که در 
شهر های بزرگ، هر نانوایی لواشی نیاز دارد 
که به طور روزانه ۱۰ کیسه آرد را نان کند در غیر 
این صورت، کســب و کار او توجیه اقتصادی 
ندارد؛ بنابراین باید نحوه توزیع آرد به نحوی 
باشــد که نانوایی ها تعطیل نشــوند و نان با 
کیفیت به دست مردم برســد.بنانژاد تاکید 
کرد: نیاز امروز در زمینه تهیه و توزیع آرد و نان، 
این است که عملکرد ســامانه نانینو شفاف 
شود. به طور مثال نانوا می خواهد بداند که آیا 
محدودیتی در عرضه نان دارد و یا خیر و اگر 
قرار است طی عملکردی، مشوق هایی داشته 
باشد، یا تنبیهاتی برای او در نظر گرفته شود، 
شرایط آن چیست. منظور از فروش نامتعارف 
نان دقیقا چیست.  از وزارت اقتصاد و دارایی 
و متولیان سامانه نانینو دعوت خواهیم کرد 
که در نشستی با اتحادیه های نانوایان به این 
ابهامات پاسخ داده تا حقوق مصرف کننده و 

نانوایان پایمال نشود.
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دوستداران آثار تاریخی و مفاخر فرهنگی نوش آباد از کنار موزه نیمه تمام این شهر، عکس یادگاری گرفتند؛

سلفی با نیمه تمام ها!
 دوستداران آثار تاریخی و مفاخر فرهنگی نوش آباد هم زمان با روز جهانی 
سلفی با موزه ها از کنار موزه نیمه تمام این شهر عکس یادگاری گرفتند.

مسعود عطارها، عضو موسســه ایکوموس ایران در گفت وگو با ایسنا، 
اظهار کرد: ایران دارای میراث فرهنگی گران قدری است. هزاران محوطۀ 
تاریخی در شهرها و روســتاها وجود دارد و آداب و سنت ها، مناسک و 
آیین ها، متن های ارزشــمند و هنرهای بی بدیل بخش دیگری از این 

گنجینه هستند، اما مردم از آن بی خبر هستند.
وی افزود: آثار تاریخی هــر کدام دارای ارزش های ممتازی هســتند 
که هنوز به مردم معرفی نشــده و در اختیار عموم قرار نگرفته اســت و 
راه اندازی موزه ها فرصتی است که اطلاعات کتاب تمدن ایران در اختیار 

آحاد جامعه قرار بگیرد.
عضو موسســه ایکوموس ایران، ادامه داد: موزه هــا مخاطبان خاص 
خود را دارند و بایــد زمینه ای را فراهــم کنیم که کــودکان و نوجوانان 
مخاطب اصلی موزه ها باشــند و بر این اساس باید موزه ها را بر اساس 

مخاطبانشان توسعه بدهیم.
عطارها تصریح کرد: امیدواریم با همدلی و همکاری فعالان گردشگری، 
انجمن های مردم نهاد و مســئولان میراث فرهنگی و شهرداری ها، راه 
شــناخت و حفظ هرچه بیشــتر آثار فرهنگ پرافتخار میهن عزیزمان 
هموارتر شود.وی تأکید کرد: همه علاقه مندان به میراث فرهنگی به ویژه 
جوانان و دانشگاهیان با استفاده از فضای مجازی تلاش کنند تا ایران 
را به ایرانیان و جهانیان معرفی کنند و در برانگیختن عشــق به میراث 

فرهنگی در جامعه ایران سهیم شوند.
عضو موسســه ایکوموس ایران، افزود: هدف از تشــکیل موسســه 
ایکوموس ایران، جلب توجــه همگانی به حفظ بناهــا و محوطه های 
تاریخی و تلاش برای شناسایی، حفظ، مرمت و معرفی آثار تاریخی با 

همکاری ملی و بین المللی است.
عطارها گفت: حفــظ و ترویج افســانه ها و آیین هــای ایرانی از جمله 
فعالیت های فرهنگی اســت که می تواند کودکان را با هویت فرهنگی 
ایران آشنا کند و در قالب جشــن روزهای ملی، برپایی مراسم فصلی، 
معرفی غذا یا خوراک سنتی و پوشیدن لباس سنتی در مدرسه، کتابخانه 
و فرهنگسراها قابل اجرا اســت.همچنین رئیس هیئت مدیره انجمن 
دوستداران آثار تاریخی و مفاخر فرهنگی نوش آباد به ایسنا، گفت: قرار 
بود موزه مردم شناسی نوش آباد، به  صورت مشــارکتی با اداره میراث 
فرهنگی راه اندازی شــود، ولی با گذشــت نزدیک به ۲۰ سال از وعده 

مسئولان میراث فرهنگی هنوز به بهره برداری نرسیده است.
سعید آقایی، اظهار کرد: ایجاد تأسیســات موزه نوش آباد به اندازه ای 

طولانی شــده که امروز نگران تخریب این اثر تاریخی هستیم و این در 
حالی اســت که نوش آباد و آثار تاریخی آن، میراث دار بخشی از تمدن 

هفت هزار ساله سیلک است.
وی تصریح کرد: فعالان گردشگری دنیا، در این روز با تشکیل کمپین و 
نشســت، برای بازاریابی و جذب گردشگر تلاش می کنند، ولی ما هنوز 
باید پیگیر جلب توجه مســئولان برای راه اندازی یک موزه باشیم زیرا 
نوش آباد یک شهر کوچک است و اگر در مرکز شهرستان یا مرکز استان 
بود، چنین شرایطی نداشــت.رئیس هیئت مدیره انجمن دوستداران 
آثار تاریخی و مفاخر فرهنگی نوش آباد، تأکید کرد: عکس های سلفی 
با موزه ها، یک ابزار جدید برای آشنایی با آثار تمدنی است و امیدواریم 
که امسال تغییری در رویه مسئولان میراث فرهنگی استان اصفهان و 
شهرستان آران و بیدگل ایجاد شود و موزه نوش آباد به بهره برداری برسد 

و مردم بتوانند تاریخ کهن پشت این دیوار بلند را ببینند.
آقایی گفت: شرایط تاریخی و تمدنی منطقه نوش آباد با آثاری همچون 
مجموعه باستانی شهر زیرزمینی نوش آباد به عنوان بزرگترین معماری 
دستکند جهان، آیین های سنتی و مذهبی محرم و آثار کشف شده در 
بناهای تاریخی مثل تپه قبرستان و قلعه کهریز به گونه ای است که این 

محل را در منطقه فرهنگی کاشان برجسته و متمایز کرده است.
وی تأکید کرد: درخواست شــهروندان نوش آباد، داشتن مکانی برای 

معرفــی هویت و تاریــخ این بخش از ایران اســلامی با عنــوان موزه 
مردم شناسی است که با گذشت ۲۰ســال هنوز اقدام مؤثری از سوی 

میراث فرهنگی برای راه اندازی این مجموعه صورت نگرفته است.
رئیس هیئت مدیره انجمن دوستداران آثار تاریخی و مفاخر فرهنگی 
نوش آباد، افزود: شهرداری نوش آباد نیز به عنوان مالک این مجموعه 
می تواند با بهره گیری از نظر کارشناسان و فعالان گردشگری، این محل 
را از حالت متروک و این وضعیت در شرف تخریب، نجات بدهد تا بیشتر 
از این تأسیسات و اقدام های انجام شــده قبلی در معرض استهلاک 
قرار نگیرد.آقایی افزود: امیدواریم ســال آینده در چنین روزی با تدبیر 
مسئولانِ میراث فرهنگی، موزه نوش آباد فعالیت خود را آغاز کرده و با 

حضور دوستداران فرهنگ و تمدن ایران، عکس سلفی بگیریم.
به گزارش ایسنا، ۱۶ ژانویه  ۲۰۱۷ برابر با ۲۶ دی ۱۳۹۵، »مار دیکسون« 
- فعال موزه ای پس از بازدید از چند موزه همراه با دختران خود، به فکر 
استفاده از ســلفی برای ثبت خاطرات خانوادگی شان در موزه ها افتاد، 

بنابراین کمپینی را با هشتگ »سلفی در موزه ها« راه اندازی کرد.
کاروانســرای نوش آباد به نام شــترخان، از آثار دوره قاجار است که به 
عنوان محل موزه نوش آباد انتخاب شده اســت. این بنا ۸۰۰ متر مربع 
مســاحت و ۴۰۰ متر مربع زیربنا دارد و در ۲۲ مرداد ۱۳۸۴ با شــماره 

۱۳۱۱۵ در فهرست آثار ملی به ثبت رسیده است.

دسترسی جدید شهرک صنعتی صباحی آران و بیدگل مانعی 
برای ثبت جهانی ویگل است

دسترسی جدید شــهرک صنعتی صباحی آران و بیدگل از حریم درجه یک محوطه باستانی ویگل 
عبور کرده و دسترسی جدید مانعی برای ثبت جهانی ویگل است.

به گــزارش خبرگزاری تســنیم از آران و 
بیــدگل، ســایت باستانی شناســی و 
تاریخی معروف به ویــگل، محوطه ای 
ارزشــمند از دوره های پیــش و پس از 
اســلام اســت که گویا تا قرن هشتم و 
نهم هجری دایر بوده و چه بســا یکی از 
موقوفاتی باشد که در دو وقفنامه قدیمی 
مسجد میرعماد کاشــان از آن نام برده 

شده است.
ســایت باستانی شناســی و تاریخــی 
معروف به ویگُل ســرمایه ای پر ارزش 
و کم نظیــر کــه می تواند بســیاری از 
ناشــناخته های اجتماعــی، فرهنگی و 

مردم شناختی ساکنان منطقه کویری کاشان و آران و بیدگل را آشکار کند.
این روزها خبر می رسد که شهرک صباحی بیدگلی، جاده دسترســی تازه ای از انتهای این شهرک 
در بلوار ویگل به ســوی جاده کنارگذر احداث می کند و این جاده از حریم درجه یک محوطه سایت 

باستانی ویگل و آتشکده بی نظیر آن که به جا مانده از دوره ساسانیان است، عبور می کند.
علی ادهمی، دبیر انجمن میراث فرهنگی صباحی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در آران و بیدگل در 
مورد احداث این جاده از کنار سایت تاریخی ویگل، اظهار داشت: پیرو نامه مورخ ۸ آذرماه امسال 
در خصوص تصویب این جاده و ابلاغ ضوابط حریمی به هیئت امنای شــهرک، عبور وسائل نقلیه 
سنگین و نیمه سنگین، نصب دکل های تاسیســاتی و تبلیغاتی و غیره بر طبق بندهای هشت و ۱۲ 

همین مجوز ممنوع است.
وی افزود: در حال حاضر ماشین های سنگین جاده ســازی در حال فعالیت هستند و هیچ نهادی 
اقدامی انجام نداده است که این موضوع با مجوزهای مربوطه، تناقض تام دارد و با احداث جاده، 

عملا عبور ماشین های سنگین، نصب دکل های تاسیساتی و تبلیغاتی گریزناپذیر خواهد بود.
ادهمی تصریح کرد: نمی دانیم چه مسائلی در کار اســت که در میان هکتارها زمین منابع طبیعی، 
الزام بر این است که حتما خط عبوری از میان حریم درجه یک این سایت تاریخی انجام شود؟ چرا 
باید قسمتی از تاریخ و فرهنگ مردم این منطقه در معرض خطر برای احداث یک جاده قرار گیرد؟

دبیر انجمن میراث فرهنگی صباحی آران و بیدگل خاطرنشان کرد: چه ضمانتی وجود دارد که پس 
از احداث جاده و کاربری های تجاری و غیرتجاری، سرنوشت ســایت ویگل مثل سایت باستانی 
سیلک خدشه دار و در معرض خطر قرار نگیرد و یا در آینده آزادسازی حریم و حتی عرصه باستانی 

با صرف میلیاردها تومان نیز امکان پذیر نباشد؟
وی گفت: اگر چه این جاده می تواند در ظاهر جوابگوی برخی نیازهای حال هیئت امنای شــهرک 
باشد، اما در آینده ای نه چندان دور بلای خانماسوز سایت ویگل خواهد بود و آن زمان با ارزش افزوده 
زمین های طرفین جاده، هیچ راه بازگشتی در کار نخواهد بود و گره  کوری بر مشکلات شهرسازی و 

میراثی شهر افزوده خواهد شد.
ادهمی تأکید کرد: سرمایه گذاری و تداوم کاوش ها و به راه افتادن موزه باعث می شود نگاه بیشتری 
به این نقطه جلب و علاوه بر حضور گسترده گردشگران، زمینه ثبت جهانی آن نیز فراهم شود، ولی 
بدون شک، احداث جاده تازه، مانعی بزرگ در ثبت جهانی آن خواهد بود و مردمان منطقه فرهنگی 

آران و بیدگل و کاشان را از این نعمت بی بهره خواهد ساخت.

گزارش

نمایشــگاه آثار کامبیز حضرت پور و رضا علیزاده هنرمندان معاصر با عنوان 
»دو دیدگاه« روز جمعه ۲۹ دی ماه در گالری آواد افتتاح می شود.به گزارش 
 Two( »خبرگــزاری مهر به نقل از روابــط عمومی نمایشــگاه، »دو دیدگاه
shot( عنوان نمایشگاه نقاشــی های کامبیز حضرت پور و رضا علیزاده است 
که عصر جمعه ۲۹ دی ماه در گالری آواد آغاز به کار می کند.در این نمایشگاه، 
تعدادی از آثار این ۲ هنرمند که بیشتر با موضوع حیوانات است، به نمایش 
در می آید. این آثار با نگاه ویژه هنری و تکنیک های متنوع در قالب نقاشی و 
طراحی ارایه شده است. »دو دیدگاه« در محیطی متفاوت که حاصل ادغام 
یک گالری هنری در داخل یک کلینیک دندانپزشکی است، برگزار می شود.
امید یوســف زاده جراح دندانپزشــک، مبتکر و مبدع ادغــام کردن فضای 

پزشکی و هنری به یکدیگر است و تاکنون نمایشــگاه های متعددی از این 
دست را در این محل برگزار کرده است.یوســف زاده معتقد است، نمایش 
آثار هنری در فضای یک کلینیک پزشکی می تواند اهدافی همچون کاهش 
اضطراب، معرفی آثار هنری، آشنایی بیشتر با هنرمندان و خاطره سازی در 
یک محیط جدید را برای مراجعان و بیماران به کلینیک دندانپزشکی محقق 
سازد. همچنین این ابتکار می تواند باعث تغییر دید و ذایقه هنری بیمارانی 
شود که شاید هیچ گاه وقتی برای دیدن آثار هنری نداشته اند یا نگذاشته اند. 
»دنتال گالری« این فرصت را برای آن ها فراهم کرده اســت تا در حالی که 
برای خدمات دندانپزشــکی مراجعه می کنند، با هنر و شکل متفاوتی از یک 

محیط درمانی نیز روبه رو شوند.

ســازمان حج و زیارت اولویت های جدیدی را برای ثبت نام در کاروان های 
حج تمتع ۱۴۰۳ فراخواند.بــه گزارش خبرگزاری ایمنا، بر اســاس اطلاعیه 
جدیدی که از ســوی ســازمان حج و زیارت در اختیار کارگزاران زیارتی قرار 
گرفته است، ودیعه گذاران حج تمتع تا سی ویکم مرداد ۱۳۸۶ برای ثبت نام 
در کاروان های ۱۴۰۳ فراخوانده شــدند.از این اولویت ها خواســته شــده 
است پیش از نام نویسی با مراجعه به ســامانه reserve.haj.ir اطلاعات 
خود را به روزرســانی و کد رهگیری دریافت کنند و پــس از انتخاب کاروان، 
علی الحســاب مبلغ ۱۴۰ میلیون تومان )پس از کســر مبلغ ودیعه گذاری و 
سود ســپرده آن( واریز کنند تا رزرو ثبت نام آن ها قطعی شود.ثبت نام حج 
تمتع از پانزدهم دی آغاز شده اســت و تاکنون در سه مرحله، ودیعه گذاران 

حج تا بیست ونهم اسفند ۸۵، تا سی ویکم اردیبهشت ۸۶ و تا سی ویکم تیر 
۸۶ فراخوانده شده اند.سازمان حج پیش تر اعلام کرده بود در صورت خالی 
ماندن کاروان ها از روز بیست وپنجم دی تمام دارندگان قبوض ودیعه گذاری 
حج تمتع از تاریخ ۱۳۸۶/۰۵/۱ به بعد را به صورت روزشمار و صرفاً تا تکمیل 
ظرفیت اختصاصی هر اســتان )به تناســب ظرفیت خالی( فرامی خواند؛ 
فراخوان این ودیعه گذاران عمومی نیســت و با پیامک به آن ها اطلاع داده 
می شود.همچنین اعلام شــده اســت افرادی که در کاروان های حج سال 
۱۳۹۹ نام نویسی و وجوه مربوط را واریز کرده اند، اما به دلیل لغو سفر حج در 
آن سال و سال های پس از آن موفق به تشــرف نشده و تاکنون نیز انصراف 

نداده اند، نیازی به انجام پیش ثبت نام ندارند.

اولویت های جدید حج تمتع اعلام شدنقاشی های »دو دیدگاه« به آواد می رود

مفاد آراء
10/262 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
 رديف 1-برابر راي شــماره 17140 مــورخ 1402/09/07 هيات  ســوم مالکيت  آقای 
نصرت اله شريعتی دارگانی به شناسنامه شماره 1014  کدملي 1110564120  فرزند حسن 
در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 178/57  متر مربع پلاک شماره 450  فرعی از 27  
اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از حسن شيرانی 

فرزند محمد علی تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/28

م الف: 1634949  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

10/263 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شــماره 140260302026006150 - 1402/04/22هيات اول/ دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي اداره ثبت اسناد و املاک شــمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت آقای 
داريوش شريفی به شناسنامه شماره 1 کدملي 4623038890  فرزند اسماعيل در ششدانگ 
يک باب ساختمان به مساحت 248/30 متر مربع پلاک شماره 146  فرعي از 14039 اصلي 
واقع در بخش 5 اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان مالک رسمی داريوش شريفی به 
موجب سند 114733 مورخ 1395/3/6 دفتر 9 که به متقاضی انتقال قطعی شده و در جريان 

ثبت می باشد و تعدادی از شهود آن را تاييد نموده اند.

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/28

م الف: 1634917 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان
مفاد آراء

10/264 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 140260302026010464 - 1402/07/05هيات اول/ دوم موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي اداره 
ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض مالکيت آقای  داود ترابی 
مير آبادی به شناسنامه شــماره 3003 کدملي 0600493636  فرزند ولی اله در ششدانگ 
يکباب مغازه به مساحت 45/69 متر مربع پلاک شــماره 349 و 350  فرعي از 452 اصلي 
واقع در اصفهان  بخش 16 اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان مالکيت رسمی متقاضی 

موضوع سند 82049- 1385/11/25 دفتر 98 اصفهان.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/10/13
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/10/28

م الف: 1635068 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان
فقدان سند مالکيت

10/265 شماره نامه: 140285602010014047- 1402/10/25 مصطفی نوری فرزند 

محمد تقی  باستناد يکبرگ استشــهاد محلي که هويت و امضاء شهود رسما گواهي شده 
مدعي است که تمامي ششدانگ پلاک 154 فرعي از 2  اصلي در گلپايگان بخش 3 که در 
دفتر الکترونيکي 139620302010001634  بنام مصطفی نوری فرزندان محمد تقی  ثبت 
و سند صادر و تسليم گرديد و معامله ديگري هم انجام نشده نحوه گم شدن يا از بين رفتن 
سند: اسباب کشي از بين رفته / مفقود شده است . چون درخواست صدور المثني سند مالکيت 
نامبرده را نموده طبق تبصره يک اصلاحي ماده 120 آئين نامه قانون ثبت مراتب آگهي مي 
شــود که هر کس مدعي انجام معامله ) غير از آنچه در اين آگهي ذکر شده( نسبت به آن يا 
وجود سند مالکيت مزبور نزد خود باشد از تاريخ انتشار اين آگهي تا ده روز به اين اداره مراجعه 
و اعتراض خود را کتباً ضمن ارائه اصل سند مالکيت و ســند معامله تسليم نمايد تا مراتب 
صورت مجلس و اصل سند به ارائه مسترد گردد. اگر ظرف مهلت مقرر اعتراضي نرسد يا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثني سند مالکيت مرقوم صادر و به متقاضي تسليم 
خواهد شد. م الف: 1645068 محمد سلماني مدير واحد ثبتي حوزه ثبت ملک گلپايگان 

ابلاغ
10/266 کارفرمای محترم شرکت سيمين نو با کد تامين اجتماعی کارگاه 6942310001   
به اطلاع می رساند درخواست بازنشستگی پيش از موعد  آقای سيد جلال موسوی آغچه 
 بدی  از کارکنان آن کارگاه در کميته بررسی مشاغل ســخت و زيان آور استان اصفهان

 مطرح و شغل مورد درخواســت نامبرده )ريسنده- ماســوره چی (  بر اساس رای کميته 
بدوی اســتانی موضوع ماده 8 آئين نامه اجرايی مشاغل ســخت و زيان آور که در تاريخ 
1402/03/31 برگزار گرديده، با اکثريت آراء در گروه الف سخت و زيان آور شناخته شد. اين 
آگهی بمنزله  ابلاغ رای صادره است و مهلت اعتراض به تصميم مذکور از تاريخ درج آگهی 
به مدت 15روز اداری می باشد در صورت اعتراض جهت تکميل فرم 4 به دبيرخانه مشاغل 
 سخت و زيان آور واقع در اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان مراجعه گردد.   

م الف: 1647072 
  اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان

تاسيس شرکت سهامی خاص پارسيان فسفات سپاهان
درتاریخ 1402/10/24 به شماره ثبت 76135 به شناسه ملی 14012984412 

ثبت و امضا ذيل دفاترتکميل گرديده که خلاصه آن به شرح زير جهت اطلاع عموم آگهی ميگردد. موضوع فعاليت :توليد مونو و دی کلسيم فسفات- توليد و توزيع و خريد و فروش 
و واردات و صادرات کليه کالاها و تجهيزات و دستگاه های بازرگانی مجاز - تحصيل و اعتبارات از بانک های داخلی و خارجی صرفا جهت تحقق موضوع شرکت- عقد قرارداد با 
اشخاص حقيقی و حقوقی- شرکت در مزايدات و مناقصات دولتی و خصوصی- اخذ و اعطای نمايندگی در داخل و خارج از کشور درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 
ذيربط مدت فعاليت : از تاريخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : استان اصفهان، شهرستان کوهپايه، بخش تودشک، دهستان تودشک، روستای شهرک صنعتی تودشک، جاده 
جندابه، بلوار اصلی، پلاک 0، طبقه همکف کدپستی 8135321018 سرمايه شخصيت حقوقی عبارت است از مبلغ 1,000,000 ريال نقدی منقسم به 1000 سهم 1000 ريالی 
تعداد 1000 سهم آن با نام عادی مبلغ 1000000 ريال توسط موسسين طی گواهی بانکی شماره 02225043083 مورخ 1402/10/12 نزد بانک کشاورزی شعبه مطهری با کد 
1610030 پرداخت گرديده است اعضا هيئت مديره آقای محمد هادی قربانی به شــماره ملی 1189939207 به سمت مديرعامل به مدت 2 سال و به سمت عضو اصلی هيئت 
مديره به مدت 2 سال آقای علی احمدی به شماره ملی 1287940455 به سمت رئيس هيئت مديره به مدت 2 سال آقای حميد رضا زارعيان جهرمی به شماره ملی 1818524406 
به سمت نايب رئيس هيئت مديره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کليه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبيل چک،سفته،بروات،قرارداد ها عقود اسلامی و همچنين 
کليه نامه های عادی و اداری با امضا رئيس هيات مديره و مديرعامل همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختيارات مدير عامل : طبق اساسنامه بازرسان خانم رقيه احمدی سبدانی 
به شماره ملی 1281860069 به سمت بازرس اصلی به مدت 1 سال خانم فاطمه رحيمی يحيی آبادی به شماره ملی 1291620168 به سمت بازرس علی البدل به مدت 1 سال 

روزنامه کثير الانتشار زاينده رود جهت درج آگهی های شرکت تعيين گرديد. ثبت موضوع فعاليت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعاليت نمی باشد. 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان اصفهان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غيرتجاری اصفهان )1645061(



یک دکترای علوم ارتباطات اجتماعی، با اشاره به اینکه 
روان شناسی زرد برای مخاطبی است که سواد کمتری 
دارد و یا مخاطبی که با مشکلات بسیاری روبرو است، 
گفت: گاهی افراد به ســمت فال گیــر، دعانویس و 
رمال جذب می شوند؛ اما راهکارهایی که به آنها برای 
حل مشــکلات ارائه می شــود، پایه و اساس علمی 
ندارند.حسین خطیبی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره 
به روان شناســی زرد و افزایش مخاطبان آنها، اظهار 
کرد: چند سال است مفهومی به نام روان شناسی زرد 
وجود دارد که در این مدل روان شناسی افکار رؤیایی 

و غیرکاربردی برای مخاطب تبلیغ می شــود، در این 
مدل روان شناسی راهکارهای ســریع و معجزه آسا 
به مخاطب وعده داده می شــود که در صورت انجام 
ایــن فعالیت ها و چنــد تکنیک به طور معجزه آســا 
خوشبخت، پول دار و... خواهند شد، درحالی که این 
نوع روان شناسی هیچ توجیه و بســتر علمی ندارد و 
اشخاص تنها به جای استفاده از دانش روان شناس در 
علوم ارتباطات شبه علم را اولویت خود قرار می دهند.
وی افزود: اگر بخواهیم به مفهوم روان شــناس زرد 
اشــاره کنیم، کاربرد ترکیب )روان شناســان کاسب( 
صحیح نیست، کاسب یعنی کسی که کسب می کند 
و اســتفاده از کلمه کاســب برای جلوه دادن مفهوم 
درست نیســت. آدم های کاســب با درآمد خود یک 
هدفی را ارائه می دهند؛ بنابراین توصیه می کنم کلمه 

مثبت را در تعبیر منفی به کار نبریم.این دکترای علوم 
ارتباطات اجتماعی، با بیان اینکه متأسفانه اتفاقی که در 
روان شناسی زرد می افتد برای مخاطبی است که سواد 
کمتری دارد و یا مخاطبی که با مشکلات بسیاری روبرو 
است و به ناچار به دنبال راه حل معجزه آسا می گردد، 
گفت: افراد فال گیر، دعانویــس و رمال برای جذب 
مخاطب از روش های گوناگونی استفاده می کنند، اما 
راهکار برای حل مشکلات آن ها پایه و اساس علمی 
ندارند. وی با تأکید بر اینکــه امروزه دنیای تخصص 
است، تصریح کرد: دانش حرف اول را می زند و هرچه 
دانش و مطالعه بیشتر باشد، افراد در کار خود موفق تر 
خواهند شــد. مخاطب باید آموزش ببیند که قابلیت 
یک مشاور خوب چیست و به چه کسی مراجعه کند و 

کدام مشاور را برای خود انتخاب کند.

یک دکترای علوم ارتباطات اجتماعی مطرح کرد

ضرورتاولویتقراردادنشبهعلمدرمقابلدانشروانشناسی

دستگیریکلاهبردار
2500میلیاردیدر

اصفهان
فرمانده انتظامی اســتان اصفهان 
گفت: فردی که به جرم کلاهبرداری 
۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریالی محکوم و 
متواری شده بود در عملیات ماموران 
ســازمان اطلاعات این فرماندهی 

شناسایی و دستگیر شد.

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان:

متهمیکهفردیرابرایجایپارکبهقتلرساندهبود
دستگیرشد

رئیس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان اصفهان از دستگیری فردی که همسایه خود را با 
چاقو به قتل رسانده بود خبر داد.به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، سرهنگ حسین ترکیان اظهار 
کرد: روز چهارشنبه، بیستم دی، یکی از شهروندان با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ فرماندهی انتظامی 
استان اصفهان تماس می گیرد و از نزاع و درگیری شدید بین دو شهروند خبر می دهد که متعاقب آن 
واحد گشت پلیس در محل حضور می یابد و مشاهده می کند مردی ۳۵ ساله براثر ضربات متعدد 
چاقو به قتل رسیده و قاتل نیز از محل متواری شده است.وی افزود: با به قتل رسیدن این شهروند 
پرونده برای رسیدگی تخصصی به پلیس آگاهی استان ارجاع شد و تیمی مجرب از کارآگاهان اداره 
مبارزه با جرایم جنایی این پلیس تحقیقات در این خصــوص را آغاز کردند.رئیس پلیس آگاهی 
فرماندهی انتظامی استان اصفهان ادامه داد: در بررسی ها علمی و تخصصی صورت گرفته توسط 
کارآگاهان مشخص شــد قاتل و مقتول هر دو با هم همســایه بودند که همیشه بر سر جای پارک 
خودرو با هم اختلاف داشتند و روز حادثه نیز به همین دلیل با هم درگیر شده بودند.سرهنگ ترکیان 
تصریح کرد: با تلاش شبانه روزی و اقدامات هوشمندانه مأموران سرانجام سرنخ هایی از حضور قاتل 
در استان قزوین به دست آمد و تیمی عملیاتی با اخذ نیابت قضائی به این استان اعزام شدند و در 
یک عملیات ضربتی متهم را پس از چهار روز از ارتکاب قتل دستگیر و به پلیس آگاهی اصفهان منتقل 
کردند.وی عنوان کرد: متهم پس از مواجهه با مستندات و مدارک متقن پلیس لب به اعتراف باز کرد 
و گفت که در روز حادثه همسایه ام مانند همیشه ســر جای پارک خودرو با من درگیر شد و شروع 
به گفتن ناسزا و کلمات رکیک کرد، من هم که دیگر تحمل شنیدن حرف هایش را نداشتم، چاقوی 
ضامن داری که بیشــتر اوقات در جیبم بود را در آوردم، چند ضربه به او زدم و پس از آن به سرعت 
محل را ترک کردم، به ترمینال رفتم و بلیتی به مقصد استان قزوین گرفتم تا در منزل اقوامم پنهان 
شوم که تنها چند روز بعد مأموران پلیس به سراغم آمدند و دستگیرم کردند.رئیس پلیس آگاهی 
استان اصفهان خاطرنشان کرد: با تکمیل تحقیقات و اعتراف صریح متهم به قتل همسایه، وی به 

همراه پرونده برای انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضائی و با حکم قاضی روانه زندان شد.
 

خودرویعاملسلبآسایششهرونداندرچهارباغبالا
توقیفشد

رئیس مرکز اطلاع رسانی فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: یک دستگاه خودروی سواری پژو 
پارس که با بوق های ممتد، تولید صداهای ناهنجار، ایجاد آلودگی صوتی و حرکات نمایشی باعث 
سلب آسایش شهروندان و کسبه شده بود توسط ماموران سازمان اطلاعات انتظامی استان توقیف 
شد. به گزارش خبرگزاری ایمنا و به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، سرهنگ مسعود طریفی اظهار 
کرد: در پی شکایت جمعی از شهروندان و کسبه حاشــیه خیابان چهارباغ بالا مبنی بر اینکه راننده 
یک دســتگاه خودرو پژو پارس با بوق های ممتد، تولید صداهای ناهنجار، ایجاد آلودگی صوتی و 
حرکات نمایشی باعث سلب آسایش و آرامش آنها شده است، موضوع به صورت ویژه در دستور کار 
مأموران سازمان اطلاعات انتظامی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: مأموران پس از وصول این 
گزارش بلافاصله با اخذ حکم قضائی، به قید فوریت مشــخصات مالک خودرو را به دست آوردند، 
با او تماس گرفتند و خواستند تا در موعد مقرر به این یگان مراجعه کند، اما وی نسبت به احضاریه 
پلیس بی اعتنایی کرد و در مقر انتظامی حضور نیافت.رئیس مرکز اطلاع رسانی فرماندهی انتظامی 
اســتان اصفهان گفت: به دنبال حضور نیافتن متهم در یگان انتظامی، بلافاصله توقیف سیستمی 
خودرو در سامانه پلیس راهور انجام و کارت سوخت این خودرو نیز غیر فعال شد، سرانجام راننده و 
مالک خودرو خود را به پلیس معرفی کردند و پس از انجام تحقیقات و اعتراف به جرم رخ داده، هر 

دو نفر برای انجام اقدامات قانونی تحویل مرجع قضائی شدند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان:

صنایعآلایندهبهمسوولیت
اجتماعیخوددرقبال
دانشآموزانعملکنند

مدیرکل آموزش و پرورش اصفهان گفت: صنایع 
آلاینده هوا که باعث تعطیلــی یا غیرحضوری 
شدن مدارس می شــوند، با انجام مسوولیت 
اجتماعی خود در قبال دانش آموزان، تعطیلی 
ســاعات آموزشــی را جبران کنند.بــه گزارش 
خبرگزاری مهر، محمدرضا ابراهیمی در همایش 
ملی تقدیر از شــوراهای برتر آموزش و پرورش 
سراسر کشــور، اظهار داشــت: هنرستان های 
جوار صنعــت از اســتان اصفهان آغــاز و ۳۲ 
هنرستان در نظر گرفته شــد که بخشی از آن به 
بهره برداری رسید و بخش دیگر در حال انجام 
اســت.وی ادامه داد: هنرســتان قلب صنعت 
هم از همین طریق و با انعقاد قــرارداد با یکی 
از خیرین به صورت صددرصد در حال ســاخت 
است.ابراهیمی اضافه کرد: جهت توزیع متوازن 
رشته ای دانش آموزان، سهم فنی و حرفه ای از 
۴۲.۳ درصد به ۴۷.۳ درصد ارتقا یافت.مدیرکل 
آموزش و پرورش اســتان ابراز داشت: با کمک 
استاندار اصفهان جهت پرداخت مطالبه معلمان 
خرید خدمات اعتبار ۵۰ میلیارد به صورت قرض 
تأمین و مشکلات سال گذشته برطرف شد.وی 
تصریح کــرد: تعطیلی یا غیرحضــوری کردن 
مدارس به نوعی خط قرمز آمــوزش و پرورش 
است و در بعضی از اســتان ها به علت اینکه با 
شاخص های پایین تر از نرم تعطیلی صورت گیرد 
و کمیته آلودگی هوا مجبور به تصمیم مشابه شود 
و امید است با همراهی و نظر ریاست جمهوری 
این موضوع برطرف شود.ابراهیمی گفت: صنایع 
آلاینده که باعث تعطیلی و یا غیرحضوری شدن 
مدارس می شوند مســئولیت اجتماعی خود را 
در قبال دانش آموزان انجــام دهند و تعطیلی 
ساعات آموزشی را جبران کنند.مدیرکل آموزش 
و پرورش استان اصفهان خاطرنشان کرد: سند 
تحول بنیادین، مطالبه مقام معظم رهبری است 
و ۱۹ سازمان و دستگاه غیر از آموزش و پرورش 
مسئول اجرایی ســازی ســند تحول بنیادین 
هستند که اهتمام استان های کشور در خصوص 

عملیاتی سازی این سند صورت گیرد.

معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان از شناسایی ۶۴ فرآورده عسل غیرِ مُجاز و تقلبی با بِرندهای مختلف در استان در ۹ ماه نخست امسال خبر داد.علی پارسا افزود: 
این فرآورده ها با نمونه برداری ها و بازرسی های کارشناسان مرکز بهداشت در سطح عرضه شناسایی شد.وی با بیان اینکه برخی از این فرآورده ها دارای نام تجاری 
یا شماره پروانه بهداشت جعلی است، اظهار کرد: مجوز بهداشتی تعدادی از آنها نیز باطل شده است.پارسا با اشاره به اینکه فهرست فرآورده های عسل تقلبی و غیر 
مجاز به دستگاه های اجرایی مربوطه در استان اصفهان گزارش شده است، اظهار کرد: برخوردهای لازم با عوامل تولید و توزیع این مواد غذایی غیر مجاز صورت 
می گیرد.وی با بیان اینکه حدود ۴۰۰ نمونه برداری از فرآورده های عسل عرضه شــده در بازار از ابتدای امسال تاکنون انجام شده است، گفت: ۸۵ پرونده مربوط 
به متخلفان در این زمینه به مراجع قضایی ارجاع و نزدیک به ۴۰ هزار کیلوگرم عســل تقلبی و غیر مجاز معدوم شده است.معاون فنی مرکز بهداشت اصفهان با 
تاکید بر لزوم نظارت بر کیفیت مواد غذایی، تصریح کرد: این استان یکی از قطب های تولید عسل کشور است و نظارت در حوزه بهداشت برای جلوگیری از عرضه 
محصولات تقلبی و غیر مجاز ضروری است.وی خاطرنشان کرد: جلسه هایی با مسوولان دستگاه های اجرایی مرتبط مانند جهاد کشاورزی، دامپزشکی و معاونت 

غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در باره ساماندهی تولید و عرضه عسل برگزار شده است.

۶۴فرآوردهعسلغیرِمُجازوتقلبیدراصفهانشناساییشد
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مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان در نشست خبری مطرح کرد

آلودگی اصفهان، ۷ برابر شاخص سازمان بهداشت جهانی
پنجمین نشست »مسئولین پاسخ می دهند« با دعوت از مدیران و مسئولان سازمان محیط  

زیست، در آغاز هفته محیط زیســت و روز هوای پاک برای پاسخ به سوالات خبرنگاران در 
مجتمع مطبوعاتی اصفهان برگزار شد. مســئولِ مدعو در این نشســت، این بار »احمد رضا لاهیجان زاده« 
مدیرکل محیط زیست استان بود که همزمان با اوج گرفتن انتقادات و اعتراضات نسبت به افزایش و ادامه 

دارشدن آلودگی هوای اصفهان، روبروی خبرنگاران نشست تا به سوالات آنها در این باره پاسخ بدهد. 
پالایشگاه اصفهان طبق قانون اجازه توسعه در شعاع ۵۰ کیلومتر شهر ندارد

یکیازمهمترینخبرهاییکهمدیرکلمحیطزیستاستاندرایننشستداد،توقفطرحهای
توسعه ای پالایشگاه اصفهان بود. لاهیجان زاده در این باره گفت: »درباره توسعه پالایشگاه گزارشات جسته 
گریخته به ما می رسید که در حال اقداماتی در مجموعه خود است؛ کارشناسان ما اعزام شدند و از مجموعه 
بازدید کردند و متوجه شدیم که در پالایشگاه مراحل اولیه در حد زیرسازی اقداماتی صورت گرفته است. در 
بازدید متوجه شدیم که مجموعه مدیریتی پالایشــگاه بنا دارد طرح های زیادی ایجاد کند از جمله دو - سه 
مجموعه پتروشیمی تا زنجیره پتروپالایش اصفهان تکمیل شود که یکی از آنها فرآیند بهینه سازی سوخت 

تولیدی و واحدهای تولید گوگرد است. 
مجموعه پالایشگاه برای این طرح های توســعه ای برنامه ریزی کرده و برخی در حد مطالعه و برخی در حد 
تأمین تجهیزات اســت.«لاهیجان زاده با بیان اینکه پالایشــگاه اصفهان طبق قانون اجازه توسعه در شعاع 
۵۰ کیلومتر شــهر ندارد، ادامه داد: طبق ضوابط و قوانین احداث صنعت جدید در شــعاع ۵۰ کیلومتر ممنوع 
است و پالایشگاه اصفهان در حریم شهر قرار گرفته و موضوع سوم اینکه طرح های توسعه آن با سند آمایش 
سرزمینی مطابقت ندارد.مدیرکل محیط زیست اســتان همچنین خاطرنشان کرد: مساله چهارم این است 
که پروژه هایی که پالایشگاه اصفهان انتخاب کرده بود مشــمول ارزیابی محیط زیست است زیرا هر صنعت 
پتروشیمی که بخواهد ایجاد شود باید گزارش ارزیابی ارائه کند و این مهم به استان اصفهان تنفیذ نشده بود.

مکانیابینیروگاهشهیدمنتظریدرجادهنائین
لاهیجان زاده همچنین با اشاره به خروج نیروگاه شهید منتظری از محل فعلی به شعاع ۵۰ کیلومتری اصفهان 
اضافه کرد: این پروژه مدتی  است کلید خورده و در جاده نائین مکان یابی شــده تا نیروگاه فعلی با راندمان 
کمتر به نیروگاه جدید با راندمان بیشتر انتقال یابد. تامین تسهیلات ارزی برای احداث این نیروگاه ضروری 
است و با احداث نیروگاه جدید نیروگاه فعلی تعطیل می شــود که در صورت تامین اعتبار ۳ تا ۴ سال دیگر 

افتتاح می شود.

رفعمعضلآلودگینیازمندعملکردصحیح2۳واحداجراییاستان
همان طور که اشاره شــد؛ چالش آب و هوای اصفهان و بهبود کیفیت محیط زیست، مهم ترین سوال تمام 
خبرنگاران حاضر در جلســه بود. لاهیجان زاده هم در این باره با تایید این موضــوع که »حائز اهمیت ترین 
چالش های اســتان اصفهان آلودگی هوا است که در نیمه دوم سال تشــدید می شود«، گفت: این موضوع 
نیازمند عملکرد صحیح ۲۳ واحد اجرایی برای داشتن یک هوای مطلوب است. پس از آن نیاز آبی و حقابه 
زاینده رود و در آخر فرونشست است که فرایندی جبران نا پذیر می باشد و در صورت رخداد امکان جبران آن 
وجود ندارد.او با اشاره بر تدوین سند هوای پاک گفت: این سند باید به تمامی ارگان ها ابلاغ می شد تا اقدامات 

مربوطه صورت بگیرد و بند ۱ این قانون به حفظ حقوق عامه مربوط اســت و تمامــی ارگان هایی که منجر به 
آلودگی هوا می شوند باید در این زمینه پاسخگو باشند و از سوی وزارت کشور، فرمانداری ها، وزارت ارشاد و... 
باید اقدامات مربوطه انجام شود. شرایط مختلف در یک ســند تنظیم و پس از ابلاغ به شورای برنامه ریزی 

به ارگان های مختلف ارائه شده است.
اعلام جرم علیه کوره های متخلف یکی دیگر از عوامل آلودگی هوای اســتان، کوره های آجرپزی، ریخته گری 

و طلاسازی عنوان می شوند.
 لاهیجان زاده در خصوص اعلام جرم برای کوره های آجرپزی، ریخته گری و طلا سازی گفت: عمده کوره های 
آجرپزی سنتی هستند و امکان نصب غبارگیر بر آن ها امکان پذیرنیست. با کشف کوره های آجرپزی غیرمجاز 
و حکم قضایی ۴۴ واحد را پلمپ کردیم و پس از آن به کوره ها در مورد بهینه ســازی ابلاغیه صادر شد که در 
صورت انجام نشدن بهینه ســازی پلمپ خواهند شــد. همچنین در کارگروه آلودگی هوا تصویب شد در دو 
ماهی که آلودگی هوا به اوج می  رسد این کوره ها غیرفعال باشــند  که با کمک مجموعه قوه قضائیه غیرفعال 
سازی  ۳۰۰ کوره آجرپزی صورت گرفت.مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان اضافه کرد: واحد های 
ریخته گری که منجر به آلودگی هوا می شدند باید از شهر خارج می شدند که با جانمایی زمین و ایجاد شهرک 
در علویجه تعدادی از کارگاه ها انتقال یافتند و پس از آن به دنبال انتقال موزائیک ســازی ها با مکان یابی تا 
پایان ۱۴۰۳به خارج از شهر هستیم. ۹۰ کارگاه اصلی طلاسازی نیز به همین صورت در شهرک صنعتی جی به 
تعاونی طلاسازان تحویل داده شد و امکانات امنیتی تا ۳ سال آینده فراهم می شود.لاهیجان زاده با اشاره به 
فعالیت هایی که در منطقه سجزی  صورت گرفته است هم تصریح کرد: کارگاه های ریخته گری ذوب در این 

منطقه با نصب غبارگیر در حال افتتاح هستند.

جایگزینیتاکسیهایفرسوده
مدیرکل محیط زیست اســتان در مورد اقداماتی که برای آلودگی هوا در دســت اقدام است؛ از جایگزینی 
تاکسی های فرسوده خبرداد و گفت: ۱۴۹۸ پایش روزانه و شبانه در دوماه گذشته از مراکز صنعتی داشتیم که 
طی آن برخورد های قضایی با واحد های متخلف صورت گرفت. بزرگترین پایگاه های انرژی خورشیدی در سه 
راه کوهپایه در حال احداث است که ۴۰۰ مگاوات آن را بخش خصوصی تقبل کرده است. توسعه ایستگاه های 
سنجش آلودگی هوا در حال انجام است که برخی از ایستگاه های غیرفعال در حال راه اندازی مجدد است. 
همچنین با تعطیل شدن کوره های آجرپزی شــاهد بهبود کیفیت هوا در ایستگاه های سنجش آلودگی هوا 
در منطقه قهجاورستان هستیم. مدیرکل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان از اقداماتی که در راستای 
هوشمندســازی مناطق محیط زیست انجام شده به دوربین های خریداری شــده دید در شب اشاره کرد و 
افزود: قرار اســت به زودی از این دوربین ها رونمایی کنیم که می توانند تاثیر زیادی برای حفاظت از مناطق 

داشته باشند. همچنین استفاده از پهپاد در راستای بهبود پوشش گیاهی در دستور کار ما قرار گرفته است.

آبمنطقهای18سالاستکهحقابهتالابراندادهاست
او با اشــاره به اعلام جرم برای شــرکت آب منطقه ای و وزارت نیرو برای حقابه تــالاب گاوخونی و رودخانه 
زاینده رود گفت: با استناد به این شکایت و حمایت قوه قضاییه سد رودشتین بازگشایی شد و پس از ۱۲ سال 
این مهم به وقوع پیوست.لاهیجان زاده درباره علت شــکایت محیط زیست از شرکت آب منطقه ای اصفهان 
برای تأمین حقابه تالاب بین المللی گاوخونی، گفت: شــرکت آب منطقه ای ۱۸ سال است که حقابه تالاب 

را نداده است طی این سال ها هم خشکســالی و هم ترآبی داشــتیم اما تأمین نکردند زیرا به نظر می رسد 
اهمیتی که تالاب دارد برای این ها هنوز مشــخص نشده است و هنوز فرونشســت زمین را جدی نگرفتند.

مدیرکل حفاظت محیط زیست اســتان اصفهان اضافه کرد: طی ۱۸ سال گذشته، سال آبی ۱۳۹۷- ۱۳۹۸ 
پرآب ترین سال حتی در ۷۰ سال اخیر بود اما شــرکت آب منطقه ای اصفهان حتی در آن سال هم خروجی 
رودشتین را به ســمت گاوخونی باز نکردند و این در حالی بود که در خرداد همان سال پشت سد زاینده رود 
۸۳۰ میلیون مترمکعب آب ذخیره بود اما محیط زیســت برای تأمین ۲۰ میلیــون مترمکعب حقابه تالاب 
تقلا می کرد. قانون در مواردی به ما اجازه داده که از حق محیط زیســت دفاع شود و ما با قانون بسیار نتیجه 
می گیریم و بسیار مؤثر بوده اســت زیرا شــرکت ها و ارگان های زیادی تنها منافع فوری را در نظر می گیرند 
 و ما مجبور هستیم از بحث های قضائی اســتفاده کنیم اگر دســتگاهی به وظایف خود عمل نمی کند شما 

رسانه ها پیگیر شوید.

انتقالذوبآهنبسیارهزینهبراست
او در واکنش به پیشــنهاد انتقال کارخانه ذوب آهن هم گفت: موضوع پیشنهاد انتقال ذوب آهن از اصفهان 
مستلزم بررســی امکانات اقتصادی، اجتماعی و فنی است و باید توجه داشت که انتقال صنعتی مثل ذوب 

آهن میلیاردها دلار سرمایه گذاری نیاز دارد.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان ادامه داد: باید توجه داشــت که پیش بینی جایگزین برای 
صنعتی مثل ذوب آهن که ۱۳ هزار نفر پرسنل دارد و در مجموع با اشتغال و معیشت ۵۰ هزار نفره به صورت 
مستقیم و غیرمستقیم در این صنعت مواجه هستیم، کار ساده ای نیست و توجیه اقتصادی ندارد اما راه حل 

دومی برای این صنعت وجود دارد.

آلودگیاصفهانحدود7برابرشاخصسازمانجهانی
لاهیجان زاده میانگین آلودگی هوای اصفهان را در سال ۱۴۰۱، ۳۷ میکروگرم اعلام کرد و گفت: طبق شاخص 
سازمان بهداشت جهانی استاندارد این شاخص ۵ میکروگرم است که آلودگی اصفهان حدود ۷ برابر شاخص 
سازمان جهانی اســت.لاهیجان زاده به یکی از مهمترین دستاوردهای اصفهان اشــاره کرد و گفت: از سال 
گذشته تا کنون ۵۰ بیمارستان با شرکتی که پســماند های عفونی را می ســوزاند قرار داد بسته اند که تحول 

عظیمی در این زمینه است و رتبه اول کشور در پسماندسوزی هستیم.

جامعه



قهرمانان مطرح دوومیدانی آسیا، جهان و المپیک برای حضور در مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا به ایران خواهند آمد.به گزارش خبرگزاری ایمنا، مسابقات 
دوومیدانی داخل سالن قهرمانی آسیا اواخر بهمن ســال جاری در تهران و مجموعه آفتاب انقلاب برگزار می شود؛ رقابت هایی که برخی رشته ها در آن امتیازات 
المپیکی دارند.نکته جالب توجه برای این مسابقات این است که قهرمانان مطرح جهان، المپیک و بازی های آسیایی در آن حضور پیدا می کنند و بر همین اساس 
سطح رقابت ها بالا خواهد بود.موتاز عیسی برشیم قطری شاید سرشناس ترین دوومیدانی کاری باشد که در این رقابت ها حاضر می شود؛ پرنده ای که قهرمانی 
جهان و المپیک را در کارنامه دارد و تاکنون دو بار در سال های ۲۰۱۰ و ۲۰۱۸ در ایران حاضر شده و هر دو بار نیز عنوان قهرمانی پرش ارتفاع مسابقات داخل سالن را 
به خود اختصاص داده است. او در المپیک ۲۰۲۰ توکیو و بازی های آسیایی هانگژو عنوان قهرمانی را از آن خود کرد.»تایسون« و »فمی« دیگر ورزشکاران مطرح 
قطری هستند که به ایران خواهند آمد. این دو دونده که تابعیت قطری دارند سابقه قهرمانی آسیا را در کارنامه خود دارند.در پرتاب وزنه »سجندر« پرتابگر هندی 
قهرمان و رکوددار آسیا در این رقابت ها حضور پیدا می کند.یوسف احمد عربستانی قهرمان ۴۰۰ متر آسیا و یعقوب الیوحا قهرمان کویتی ۶۰ متر مانع آسیا هم از 

دیگر دوندگان سرشناس قاره کهن هستند که به ایران خواهند آمد.

پرنده سرشناس و قهرمان المپیک دوباره در راه ایران

پنجشنبه  28  دی  1402 /  6    رجب  1445  /  18  ژانویه    2024 / شماره  4007 

پیام احساسی آقای خاص برای هواداران رم
ژوزه مورینیو پس از دوره ناموفقی که شامل تنها یک برد در ۵ بازی سری A و حذف از کوپا ایتالیا 

به دست لاتزیو بود، صبح روز سه شنبه از سمت خود برکنار شد.
 دانیله دروســی تا پایان فصل جانشین ســرمربی پرتغالی ۶۰ ساله خواهد شــد و جالوروسی 
در حال حاضر در رده نهم جدول قرار دارد. مورینیو سه شــنبه شــب برای هواداران این باشــگاه 
در اینســتاگرام به زبان ایتالیایی نوشــت: »عرق، خون، اشــک، شادی، غم، عشــق، برادری، 
تاریــخ، قلــب، ابدیت«.مورینیو در مــاه مِــی ۲۰۲۱ هدایــت رم را برعهده گرفت و یک ســال 
بعد آنهــا را به قهرمانــی در لیــگ کنفرانس اروپا و ســپس فینــال لیگ اروپا در ســال ۲۰۲۳ 
هدایت کرد. ســرمربی ســابق اینتر عناوین زیادی در سراســر اروپا به دســت آورده اما ممکن 
اســت پس از اخراج اخیر، قدرت مربیگــری او رو به زوال باشــد.هواداران فوتبال مشــتاقانه 
 منتظرند که ببینند مقصد بعدی آقای خاص کجاســت، و رم روز شنبه در ســری آ میزبان ورونا 

خواهد بود.

ستاره عربستان: به مانچینی اعتماد کنید
علی البلیهی می گوید روحیه و عزم بازیکنان تیم ملی عربستان، کلید پیروزی آنها برابر لبنان بود.

به گزارش ورزش سه، دیدار تیم های عربستان و عمان در جام ملت های آسیا در شرایطی با نتیجه 
۲-۱ به سود شاگردان مانچینی به پایان رسید که آنها در دقیقه ۱۴ یک گل دریافت کرده بودند و بازی 
تا دقیقه ۷۸ به سود عمان دنبال می شد اما در این لحظه عربستان موفق شد گل تساوی را به ثمر 
برساند و ســپس در دقیقه ۹۰+۶ گل برتری را وارد دروازه حریف  کند .علی البلیهی که گل پیروزی 
عربستان در این مسابقه را به ثمر رساند، پس از پایان بازی در اظهاراتی از هواداران عربستان خواست 
پشت تیم بایستند و به صحبت های خارج از زمین درباره توجهی نکنند.او گفت: امیدوارم هواداران، 
رسانه ها و همه در کنار ما بایســتند و به ما و مربی اعتماد کنند و به هیچ صحبتی در خارج از زمین 
توجه نکنند.البلیهی با اشاره به حواشی مختلفی که تیم ملی عربستان در روزهای اخیر با آن درگیر 
بود، گفت: بازیکنان مسئول اتفاقات بیرون از زمین نیستند و تمرکز آنها فقط روی زمین است.ستاره 
عربستان درباره رمز موفقیت این تیم در دیدار برابر عمان توضیح داد:  روحیه، عزم و میل بازیکنان 

کلید پیروزی ما در این بازی بود.

ادعای ستاره یووه: هر بازی برای ما فینال است 
دوشان ولاهوویچ، ستاره یوونتوس، می گوید بازیکنان این تیم با هر بازی طوری برخورد می کنند که 
انگار بازی آخر است.به گزارش "ورزش سه"، یوونتوس در چهارچوب رقابت های هفته بیستم برابر 
ساسولو قرار گرفت و موفق شد با سه گل این تیم را شکست دهد و روند پیروزی هایش را حفظ کند. 
ولاهوویچ ســتاره بی چون و چرای تیمش در این بازی بود و موفق شــد دو گل اول تیمش را روی 
یک شوت و یک ضربه آزاد تماشــایی وارد دروازه حریف کند که تحسین بســیاری را از سوی هم 
تیمی هایش و هواداران یووه برای او به همراه داشت. این بازیکن پس از پایان این دیدار در گفتگو 
با DAZN اظهار داشت: »ما طوری برای هر بازی آماده می شــویم که انگار بازی آخر است. سعی 
می کنیم در هر بازی با تمام وجود تلاش کنیم. از این که توانســتیم برنده شویم خوشحال هستیم 
و می خواهیم به همین روند ادامه دهیم اما همیشــه باید متمرکز بمانیم.«او درباره گلی که از روی 
ضربه آزاد به ثمر رساند گفت: »احساس خیلی خوبی داشت. خیلی خوشحال هستم که توانستم 
این ضربه آزاد را به گل تبدیل کنم. گاهی انجام این کار باعث می شود که فشار زیادی روی شما باشد 
اما من امیدوار هستم که بتوانم گل های خیلی زیاد دیگری را به همین شکل به ثمر برسانم.از همان 
ابتدای رقابت های لیگ گفته بودیم که هدف ما این اســت که کار را در بین چهار تیم صدر جدول به 

پایان برسانیم. قدم به قدم پیش خواهیم رفت و پس از آن خواهیم دید که کجا قرار داریم.«

همه چیز مهیاست؛

لحظه شماری برای تعبیر رویای 48 ساله!

تیم ملی فوتبال ایران تنها تیم تاریخ جام ملت های آســیا اســت که 
توانسته سه بار پشــت ســر هم و به صورت متوالی، به قهرمانی این 

تورنمنت دست پیدا کند.
به گزارش "ورزش  ســه"، نکته جالب اینجاســت که هر سه قهرمانی، 
به قبل از انقلاب مربوط می شــود و بعد از انقلاب، تا به حال موفق به 
کسب جام نشده ایم. حالا با گذشــت چهل و هشت سال، زمزمه های 
یک رویا، بیدار مانده و هنوز نفس می کشــد و ایــن فرصت، بهترین 
موقعیت برای نســل فعلی اســت؛ در واقع، همه نگاه ها به ساق های 
پای بازیکنان تیم ملی و البته تفکر و اندیشه های قلعه نویی گره خورده 
است.امیر قلعه نویی در کارنامه مربیگری خود، به همه عناوین دلخواه 
در عرصه باشگاهی دست یافته؛ از قهرمانی در لیگ برتر و جام حذفی 
تا حضور در چهار تیم برتر لیگ قهرمانان آسیا و افتخارات بی شمار او که 
نبايد به سادگی از آنها گذر کرد.شاید تنها نقطه منفی و تاریک کارنامه 
رنگارنگ امیر قلعه نویی در دوران مربیگری، همین تیم ملی و خلأ و 
آرزوی دستیابی به جایگاهی والا و بالا در عالی ترین رقابت های ملی 
باشد.از طرفی با اتمام این تورنمنت، احتمال دارد که دیگر، چند چهره 

مهم، کلیدی و البته پا به سن گذاشته تیم را در لباس تیم ملی نبینیم. 
پوست اندازی و تغییر نسل، ضروری ترین اقدامی است که باید هرچه 
زودتر، بعد از پایــان هجدهمین دوره جام ملت های آســیا، به وقوع 
بپیوندد. ضمــن اینکه انگیزه و حفظ آن در طول مســیر، حیاتی ترین 

نکته در راه قهرمانی محسوب می شود. 

انگیزه بالای ملی پوشان برای حذف خاطره انگلیس
 تیم ملی ایران برای بازی با هنگ کنگ در ورزشگاهی حاضر می شود 

که خاطرات خوبی از آن به یاد نداریم.
به گزارش ورزش ســه، در دومین روز از جام جهانی ۲۰۲۲ قطر بود که 
در ورزشگاه بین المللی خلیفه تیم ملی کشورمان ایران به مصاف تیم 
ملی انگلیس رفت؛ شکســتی تلخ برای ملی پوشان در خاک دوحه 
با نتیجه ۶ بر ۲ مقابل شاگردان گرت ساوگیت نتیجه ای نیست که به 
آسودگی از ذهن ملی پوشــان و علاقه مندان فوتبال ایران پاک شود 
اما حالا در اردوی تیم ملی کشورمان پســران امیر قلعه نویی تنها یک 

هدف دارند.

با گذشت یک ســال و یک ماه، دوباره قرار اســت به ورزشگاه خلیفه 
برگردیم؛ این بار حریفمــان به قدرتمندی انگلیس نیســت و در بین 
تیم های حاضر در این دوره از جام ملت های آسیا، پایین ترین رتبه را در 
رنکینگ فیفا دارند. حال فرصتی است در ورزشگاهی که ضعیف ترین 
نســخه تیم ملی ایران در جام جهانی را در آن دیده ایم، این بار تغییر 
روایت دهد و با پیروزی برابر هنگ کنگ جشن صعود به مرحله حذفی 

جام ملت های آسیا بگیریم.
در اردوی تیم ملی تمامی نفرات با نشــاط و شــادابی آماده هستند 
تا خود را برای بازی روز جمعه ســاعت ۲۱ در جــدال با هنگ کنگ در 

ورزشگاه خلیفه آماده کنند. 
ملی پوشان ایران در بازی قبلی مقابل فلسطین عملکرد خوبی داشتند 
و این موضوع عاملی اســت تا تــب و تاب تمرین تیم ملــی با نهایت 
جذابیت و هیجان دنبال شــود چرا که این تصاویر می تواند، در پایان 
آلبومی از ماجراجویی ایران در هجدهمین دوره از جام ملت های آسیا 
باشد که شاید طلسم ۴۷ ساله شکسته شود و نوارهای سبز، سفید و 

قرمز زینت بخش جام نقره ای آسیا شود.

خبر روز

آلکاراز با لبخند منحصر به فرد به دنبال تحول نساجی!
سرمربی اسپانیایی نساجی با چهره ای خندان در تمرینات این تیم حاضر می شود.به گزارش ورزش 
سه، نساجی مازندران یکی از فعال ترین تیم ها در زمینه نقل و انتقالات بوده و با تغیرات زیادی که 
داشته به دنبال یک پوست اندازی گسترده پیش از آغاز نیم فصل دوم خواهد بود.رشید مظاهری، 
سید احمد موســوی، علی داوران، محمدرضا مهدی زاده و علاء عباس بازیکنانی هستند که تا این 
لحظه از ترکیب نســاجی کنار گذاشته شدند، ســعید آقایی و علیرضا رضایی هم خریدهای جدید 
نساجی تا اینجای کار بوده اند.آلکاراز سرمربی اسپانیایی نساجی تمرینات این تیم را در حالی که با 
تغیرات زیاد بازیکن رو به رو هستند پرقدرت پیگیری می کند و با چهره ای خندان و بی توجه به رتبه 
این تیم در جدول و شرایطی که پشت سر گذاشــتند به دنبال ساختن تیمی متفاوت در نیم فصل 

دوم خواهد بود.

بازگشت نویدکیا به لیگ برتر با تیم زردپوش 
سرمربی سابق سپاهان برای حضور روی نیمکت صنعت نفت آبادان به توافق نهایی رسید.به گزارش 
"ورزش سه"، باشــگاه صنعت نفت آبادان که پس از پایان همکاری با عبدالله ویسی سراغ وینفرد 
شفر رفت و هدایت تیمش را به سرمربی پیشین استقلال سپرد، پس از ایجاد مشکل در ثبت قرارداد 
پیرمرد آلمانی دوباره ســراغ گزینه های مدنظرش رفت و در نهایت برای انتخاب محرم نویدکیا به 
جمع بندی رسید.محرم نویدکیا که تجربه حضور روی نیمکت سپاهان را دارد و همراه با این تیم به 
قهرمانی در لیگ برتر رسیده، جواب مثبت به پیشــنهاد صنعت نفت آبادان داده و هدایت این تیم 
را عهده دار خواهد شد.باشــگاه صنعت نفت آبادان گزینه های مختلفی مثل محرم نویدکیا، رسول 
خطیبی، علیرضا منصوریان و ... را مدنظر داشت که در نهایت نویدکیا را انتخاب کرد و برای همکاری 
با او به توافق رسید.نویدکیا روز سه شنبه راهی آبادان شــده و جلسه نهایی را با مدیران این باشگاه 
برگزار کرد و برای حضور روی نیمکت برزیلی ها به توافق نهایی رسید تا پس از تجربه کار در سپاهان، 
سرمربیگری یک تیم زردپوش دیگر را در لیگ برتر عهده دار شود.باشگاه صنعت نفت آبادان مدت ها 
به دنبال همکاری با محرم نویدکیا بود که در نهایت این اتفاق افتاد و کاپیتان پیشین سپاهان تصمیم 

گرفت با موافقت خانواده اش به آبادان سفر کند تا هدایت تیم صنعت نفت را برعهده بگیرد.

پرسپولیس هم به سراغ مهاجم آرژانتینی رفت
به گواه کارشناسان فوتبالی به ویژه پیشکســوتان این تیم، یکی از نقاط ضعف پرسپولیس در نیم 
فصل اول نداشــتن مهاجم تمام کننده بود.پــس از جدایی مهدی عبدی و عیســی آل کثیر از تیم 
پرسپولیس یحیی گل محمدی هرگز نتوانست با اســتفاده از شهاب زاهدی و نبیل باهویی شرایط 
خوب خط حمله پرســپولیس در فصول اخیر را برای تیمش ایجاد کند. روی این اصل قرار بود در 
صورت ادامه همکاری گل محمدی با پرســپولیس یک مهاجم شــش دانــگ خارجی به این تیم 

اضافه شود.
منابع مطلع و آگاهِ نزدیک به باشگاه پرســپولیس در این باره خبر می دهند ظاهراً از طریق آژانس 
نقل و انتقالاتی که گوستاو بلانکو مهاجم آرژانتینی تیم استقلال را به ایران و تیم رقیب پرسپولیس 
آورد یک مهاجم دیگر آرژانتینی با شرایطی متفاوت نســبت به بلانکو در دایره نقل و انتقالاتی تیم 
پرسپولیس قرار گرفته است.درباره این بازیکن گفته می شود فوتبالیستی ریز نقش، دریبل زن و 
تکنیکی با خصوصیات فوتبالیست های آمریکای جنوبی است که از این نظر شرایطی کاملًا متفاوت 
با مهاجم آرژانتینی بلند قامت تیم اســتقلال را دارا خواهد بود. طبق اخبار رسیده قرار است در نبود 
سرمربی جدید این بازیکن پس از تایید یکی دو تن از مسئولان فوتبالی باشگاه پرسپولیس برای 
عقد قرارداد به تهران سفر کند.یادآور می شــود؛ ظاهرا این فوتبالیست آرژانتینی در حال حاضر در 
یکی از کشورهای حوزه خلیج فارس اقامت دارد و تجربه بازی در فوتبال منطقه خاورمیانه را نیز در 

کارنامه فوتبالی اش داراست.

مستطیل سبز

آقای درویش! فرش 
رونالدو مهم تر است یا 
سرمربی پرسپولیس؟

 پیشکســوت پرســپولیس گفــت: ای کاش 
آقای رضا درویش همانقدر که در زمان حضور 
کریستیانو رونالدو به اوضاع و احوال رسیدگی 
به این بازیکن خارجی اهمیت می داد امروز هم 
به پرســپولیس فکر می کرد.بهزاد داداش زاده 
بازیکــن اســبق پرســپولیس در گفت وگو با 
خبرورزشــی، درباره اوضاع ایــن روزهای تیم 
پرسپولیس اظهار داشت: متاسفانه در این چند 
سال هیچ وقت پرســپولیس را در این شرایط 
ندیده بودیم واقعاً مثل اینکه این تیم پدر و مادر 
ندارد و بی کــس و کار اســت.وی افزود: هیچ 
اقدام و حرکتی از ســوی مدیران باشگاه دیده 
نمی شــود! فقط رفتند با برانکــو یک صحبتی 
کردند و تمام. اصلًا گیریم که برانکو قرار اســت 
سرمربی پرسپولیس شــود، او که فعلًا درگیر 
مسابقات جام ملت های آسیاست، از شرایط 
پرســپولیس چه اطلاعی دارد که بخواهد به ما 
کمک کند!بازیکن سال های گذشته پرسپولیس 
خاطرنشان کرد: این روزها همه به اردو رفته اند 
یا دارنــد می روند یا تمریناتشــان اســتارت 
خورده ولی پرســپولیس فقط نــگاه می کند. 
اینکه نشــد برنامه ریزی برای دور برگشت! ما 
ناســلامتی مدافع عنوان قهرمانی هســتیم.

داداش زاده اضافه کرد: متاسفانه اخبار خوبی 
از تیم و باشگاه نمی شنویم. هنوز پول نداریم. 
شــرایط رقبا به گونه ای اســت که هر روز یک 
اسپانسر رو می کنند ولی ماهنوز نتوانسته ایم 
اوضاع احوال مالی مان را روبه راه کنیم. طوری 
که ســرمربی مان تیم را رها می کند و می رود.

فوتبالیســت قدیمی پرســپولیس در انتقاد 
به جدایی یحیی گل محمدی در این شــرایط 
گفت: باعث تاسف است که یحیی گل محمدی 
خودش را پرسپولیســی بنامد. واقعــاً در این 
شــرایط او نباید تیم را رها می کرد و می رفت. 
نمی خواهم از کســی اســم ببرم ولی برخی 
مربیان به خاطر تیم شان از پولشان می گذرند 
اما یحیی در شرایطی که باید کنار پرسپولیس 
می ماند و تیم را تا آخر فصل همراهی می کرد 

پرسپولیس و به امان خودش رها کرد.

در دومین روز از جام جهانی ۲۰۲۲ قطر بود که در 
لمللی خلیفه تیم ملی کشورمان  ا ورزشگاه بین 
ایران به مصاف تیم ملی انگلیس رفت؛ شکستی 
تلخ برای ملی پوشان در خاک دوحه با نتیجه ۶ بر ۲ 
مقابل شاگردان گرت ساوگیت نتیجه ای نیست که 
به آسودگی از ذهن ملی پوشان و علاقه مندان فوتبال 

ایران پاک شود

فوتبال جهان

عکس خبر

 انکونکو و بلیهی، شادی گل 
جنجالی آسیا

علی البلیهی مدافع تیم ملی عربستان پس 
از گلی که به عمان زد، شــروع به باد کردن 
یک بادکنک کرد. او برای خوشحالی بعد از 
گل بادکنک سبزی درآورد و در زمین بازی 
شروع کرد آن را باد کردن که این خوشحالی 
را طرفــداران فوتبال اغلب از کریســتوفر 
انکونکو ســتاره ســابق لایپزیش و فعلی 
چلسی دیدند که در زمان گلزنی، دستانش 

را باز می کند و بادکنک باد می کند.

 ملی پوش قایقرانــی ایران گفت: دهــان به دهان 
می چرخد که تســت دوپینگم مثبت شده در حالی 
که نتیجه تســت ما در همان بازی های آســیایی 
اعلام شــد و من این شــایعه مثبت شــدن تست 
دوپینگ را تکذیــب می کنم.به گــزارش »ورزش 
سه« سپهر ساعتی در گفتگو با ایسنا در واکنش به 
شایعه مطرح شده مبنی براینکه تست دوپینگ او 
مثبت شده اســت، بیان کرد: نمی دانم این خبر از 
کجا در آمده اما حدود ۲۰ روز اســت دهان به دهان 
میچرخد و در فضای مجازی منتشــر کرده اند. من 
بعد از بعد از بازی های آســیایی بخاطر کســالت 
مادرم و دغدغه های شــخصی نتوانستم در اردوها 
و تست های انتخابی تیم ملی شــرکت کنم و فکر 

می کنم از ســر همین قضیه بقیه فکــر کرده اند که 
چنین اتفاقی برای من رخ داده اســت. وی ادامه 
داد: خیلی دلم می خواست از طریق مراجع قضایی 
این شایعه را پیگیری کنم. من این اتفاق را تکذیب 
می کنم و در بازی های آســیایی هانگژو هم تست 
دوپینگ دادیم و به ســرعت هم پاسخ تست ها را 
دادند و قبل از مسابقه نتیجه تست دوپینگ ما اعلام 
شد. قبل از حضور در بازی های آسیایی و قهرمانی 
جهان هم چندین بار تست دوپینگ داده ام. دارنده 
مدال برنز کایاک دونفره بازی های آسیایی در مورد 
اینکه این بحث مطرح شده مبنی براینکه کمیته ملی 
المپیک پاداش پای ســکو را به دلیل مثبت شدن 
تست دوپینگ واریز نکرده است، تاکید کرد: پاداش 

ما را فکر کنم جا انداختند و سه، چهار  روز پیش واریز 
شد. ابتدا پاداش ما را نصف  واریز کرده بودند و مابه 
تفاوت آن را کامل واریز کردند. او در مورد شــرکت 
نکردن در تست های انتخابی تیم ملی گفت: آرزوی 
ورزشــکاران المپیکی حضــور در المپیک و گرفتن 
مدال است. دلم میخواست  سهمیه قایق دونفره را 
برای اولین بار بگیریم اما بعد از بازی های آسیایی 

شرایطی پیش آمد که از تمرینات دور شدم.

ملی پوش قایقرانی:

 نمی دانم شایعه دوپینگم از کجا آمده است
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مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان: دانشگاه علم و صنعت عبور مترو از جوار مسجد 
جامع اصفهان را بررسی می کند. مردم نگران نباشد، برای میراث مشکلی پیش نمی آید

گذر از زیرِ زیرگذر!
مدیرعامل سازمان قطار شــهری اصفهان گفت: طرح عبور مترو از جوار مسجد جامع عتیق توسط 
دانشگاه علم و صنعت در حال بررسی است.مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان گفت: عبور مترو 
از جوار »مسجد جامع عتیق«، مشاور مطالعاتی دارد و این موضوع توسط »دانشگاه علم و صنعت« 
در حال بررسی است.سید محسن واعظی فر افزود: دانشــگاه علم و صنعت تهران که دانشگاهی 
مرجع و معتمد میراث فرهنگی است به عنوان مشــاور مطالعاتی طرح عبور مترو از جوار »مسجد 
جامع عتیق« انتخاب شــد و آن ها پس از ابلاغ قرارداد، کار مطالعات و بررسی را شروع کرده اند.او 
با اشاره به ارسال برخی گزارشات اولیه از سوی مشاور ادامه داد: این مطالعات از چندین سالِ قبل 
شروع شده بود، اما امسال با عقدِ قرار داد، مطالعات و بررسی ها با هماهنگی میراث فرهنگی و شرح 
خدمات مشاور به طور تخصصی تر و عمیق تر توسط دانشگاه علم و صنعت پیش می رود.واعظی فر 
یادآور شد: انتخاب مشاور یک فرایند طولانی بود تا کار مطالعات را به مشاوری بسپاریم که تخصص، 
توان و سابقه اجرای چنین مطالعاتی را داشته باشــد.او با اشاره به برگزاری جلسات منسجم بین 
میراث فرهنگی و مشاور طرح مطالعاتی گفت: قراداد با دانشــگاه علم و صنعت ۶ ماهه است، اما 
زمان اعلام نتایج این بررســی ها بستگی به عملکرد دانشــگاه به عنوان مشاور دارد و پس از اعلام 
نتایج مطالعات، خروجی آن به پژوهشــگاه میراث فرهنگی می رود.واعظی فر یادآور شد: میراث 
فرهنگی اصفهان لیستی با حدود ۸۰ ابنیه واجد ارزش به سازمان قطار شهری اصفهان معرفی کرده 
است و به این ترتیب دانشگاه علم و صنعت اثرِ حرکتِ زیرِ زمین هم در دوران حفاری و هم در دوران 
بهره برداری از مترو بر این ابنیه را بررسی خواهد کرد.مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان اظهار 
داشت: از محدوده میدان امام علی )ع( تا چهارراه ابن ســینا در محدوده مسجد جامع عتیق قرار 
دارد و این ناحیه حساسیت برانگیز است.واعظی فر ادامه داد: گزینه های زیادی برای عبور مترو از 
این محدوده وجود داشت، ولی گزینه بهتری که میراث فرهنگی بر آن صحه گذاشت و از نظر آن ها 
کمترین احتمال و یا تصورِ صدمه به آثار تاریخی را داشت، گزینه عبور مترو از زیرِ زیرگذر میدان امام 
علی )ع( بود.او افزود: هم اکنون دستگاه حفار مترو به طرف میدان امام حسین )ع( حرکت کرده و 
در ماه آینده به این مکان می رسد، سپس به طرف ایستگاه آمادگاه می رود و بعد از آن جا به ایستگاه 
حافظ و به طرف میدان امام علی )ع( و در نهایت به ابن سینا می رسد که همین مکان، محلِ خروج 
تی بی ام خواهد بود.به گفته مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان، دستگاه حفار مترو بهمن سال 
آینده و اگر روند تزریق بودجه خوب پیش نرود، اوایل سال ۱۴۰۴ به میدان امام علی )ع( و محدوده 
مسجد جامع عتیق می رسد.او  گفت: عبور مترو از جوار و یا حتی زیر مسجد جامع عتیق گزینه ای 
انجام نشدنی نیست و به شرطی که تدابیر بسیار دقیقی در این رابطه وجود داشته باشد می توان این 
کار را انجام داد.واعظی فر با اشاره به اینکه مترو از زیر موزه لوور فرانسه و یا از جوار موزه آکروپولیس 
آتن رد می شود در نتیجه علم این کار وجود دارد و باید مطالعات مربوطه را انجام بدهیم، گفت: راه و 
روش انجام چنین عملیاتی در جوار بنا های تاریخی با سایر مکان ها فرق و هزینه های بیشتری هم 
دارد در نتیجه بنا نیست یک روش اجرا در همه مکان ها عملیاتی شود.او افزود: مردم مطمئن باشند 
به شکلی عمل خواهد شد که اثر حرکت قطار بر بنا های تاریخی از جمله در چهارباغ و مدرسه چهارباغ 
از صدای بلندگو ها و اتوبوسی که از کنار این ابنیه رد می شد، کمتر خواهد بود.مدیرعامل سازمان قطار 
شهری اصفهان گفت: شیوه اجرا و برخورد در هر مکان اهمیت دارد و به همین دلیل هم با به کارگیری 
تمهیدات خاص در خط یک، از زیر چهارباغ رد شدیم و هیچ اثری بر روی مدرسه چهارباغ و دیگر ابنیه 
تاریخی نگذاشتیم.واعظی فر با اشاره به مشخص بودنِ مسیر دستگاه حفار مترو )تی بی ام( برای 
عبور از جوار مسجد جامع عتیق، گفت: در زیرگذر میدان امام علی )ع( یک ایستگاه خواهیم داشت 
که هم اکنون در حال اجرا ست و میراث فرهنگی پیشــتر در این محدوده مطالعاتی را انجام داده 
است.او افزود: پیشتر در این مکان زیرگذر احداث شده و ما اکنون در عمق ۳۰ متری کار خواهیم کرد، 

در نتیجه در این عمق موارد میراثی وجود ندارد.

مدیرکلپیشگیریورفعتخلفاتشهریشهرداریاصفهان:روزانهبیشاز۷۵۰قلیانازحاشیهزایندهرودجمعآوریمیشود

غَلَیانِ دود و قُل قُلِ قِلیان در جوار رودخانه خشک!

مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان گفت: 
روزانه بیش از ۷۵۰ قلیان از پنج منطقه حاشــیه رودخانه زاینده رود 

جمع آوری می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، روح الله ابوطالبی عصر سه شــنبه در نشست 
هم اندیشی با اصحاب رسانه که پیرامون تخلفات شهری برگزار شد، با 
بیان اینکه روزانه در هر یک از پنج منطقه حاشیه زاینده رود بین ۱۵۰ تا 
۲۰۰ قلیان جمع آوری می کنیم، اظهار داشت: در مجموع در پنج منطقه 

هر روز بیش از ۷۵۰ قلیان جمع آوری می شود.
وی با بیان اینکه در حال حاضر عددی حــدود هفت هزار قلیان جمع 
آوری شــده در آمار داریم، افزود: نکته این است که افراد برای گرفتن 

قلیان ها مراجعه نمی کنند.
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان با بیان 
اینکه برخی افراد در مواردی در کنار ارائــه قلیان، درآمدهای دیگری 
دارند، اضافه کرد: جلوگیری یا برخورد با آن تخلفات در حیطه وظایف 
شــهرداری نیســت و جمع آوری قلیان و تخلفات دیگر آن نیاز به کار 
دسته جمعی و ورود دســتگاه قضائی و نیروی انتظامی دارد زیرا هر 

چه پیش می رود علی رغم برخورد شهرداری وضعیت بدتر می شود.

ابوطالبــی با بیان اینکــه حدود ۵۰۰ نفــر نیروی ما شــبانه روز برای 
جلوگیری از تخلفاتی چون سد معبر، تکدی گری و ساخت و سازهای 
غیرمجاز فعالیت می کنند، ابراز داشت: این درحالی است که اشکالات 
قانونی کار، دست ما را برای برخورد با برخی تخلفات شهری از جمله 

جمع آوری و ساماندهی متکدیان می بندد.
وی افزود: طی دو سال اخیر در رابطه با کودکان کار توانستیم سمن ها 
و فعالان حوزه کودک را قانع کنیم که خرید کردن از کودکان خطا است 
زیرا در جمع آوری کودکان کار از ســطح شــهر به دلیل نواقص قانونی 

چندان توفیقی نداشتیم.
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شــهرداری اصفهان با بیان 
اینکه یک کلانتری اختصاصی برای شهرداری با ساز و کار افسر نگهبان 
داریم، گفت: کلانتری ۳۸ مربوط به شهرداری و در اداره پیشگیری و 
رفع تخلفات شهری واقع است و این مهم بر اساس تعامل شهرداری 

و نیروی انتظامی شکل گرفته است.
ابوطالبی با بیان اینکه شهرداری در خصوص جمع آوری و ساماندهی 
متکدیان ورود کرده است اما تنها نهاد مســئول در این زمینه نیست، 
خاطرنشــان کرد: ۱۳ ارگان مختلــف درخصوص مســاله متکدیان 

وظایفی دارند که باید طبق قوانین خود همکاری کنند.
وی در ادامه با بیان اینکه در شهر اصفهان تخلف ساخت و ساز از کف 
نداریم، افزود: در ۹ ماهه سال جاری نسبت به سال ۱۴۰۱ ساخت و ساز 

در طبقات نیز ۴۰ تا ۵۰ درصد کاهش تخلفات داشتیم.
مدیرکل پیشگیری و رفع تخلفات شهری شهرداری اصفهان ادامه داد: 
بر اساس آمار کمیسیون ماده ۱۰۰ ورود پرونده ها به این کمیسیون از 
۲ هزار سال گذشته به ۶۰۰ پرونده در ســال جاری رسیده و ۵۰ درصد 

تخلفات مفاد خارج از پروانه کاهش یافته است.
ابوطالبی با تاکید بر اینکه به دلیل نواقص قانونی آمار دقیقی از جمع 
آوری متکدیان در شهر اصفهان نمی توان اعلام کرد، خاطرنشان کرد: 
آمار متکدیان دقیق نیست زیرا وقتی آنها تحویل مراجع مربوطه شدند 
ساعتی بعد دوباره آزاد شدند؛ با وجود این در ۹ ماهه امسال نزدیک به 
۹۵۰ نفر متکدی اعم از کودک و بزرگسال و بانوان از سطح شهر اصفهان 

جمع آوری شدند.
وی اضافه کرد: در سال ۱۴۰۱، در حوزه سد معبر و حمل به انبار ۱۱ هزار 
و ۱۴۴ مورد در شهر اصفهان داشتیم که در ۹ ماهه ۱۴۰۲ به ۲ هزار و ۶۰۹ 

مورد کاهش یافته است.

 مدیر منطقه ۵ شــهرداری اصفهان گفت: عملیات 
هرس زمستانه درختان و هرس فرم درختچه های 
معابر و بوســتان های منطقه از اول دی آغاز شــده 
است و پیش بینی می شــود تا پایان فصل زمستان 
۳۸۰۰۰ اصله درخت و ۲۴۰۰۰ متر مربع درخت چه رز 
و نسترن پیرایش شود.حسین کارگر در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا با بیا اینکه عملیات هرس زمســتانه 
درختــان و هــرس فــرم درخت چه هــای معابر و 
بوستان های منطقه از اول دی آغاز شده است، اظهار 
کرد: پیش بینی می شــود تا پایان فصل زمســتان 

۳۸۰۰۰ اصله درخت و ۲۴۰۰۰ متر مربع درخت چه رز 
و نسترن پیرایش شــود.وی افزود: هرس تکمیلی 
پلارد و هرس فرم زمســتانه خیابان توحید، پارک 
ملت یک، هرس خیابــان هزارجریب، هرس پلارد 
بلوار غدیر سپاهان شهر، پارک صفه، هرس درختان 
پل ستاری و مسیر دوچرخه سواری پارک صفه، بلوار 
خانه کارگر، هرس زیتون هــای زینتی پارک صفه، 
خیابان شهدای صفه و تعدادی از بوستان ها از جمله 
موقعیت هایی اســت که فضای ســبز آن ها تحت 
پوشش هرس زمستانه قرار گرفته اند.مدیر منطقه 
۵ شهرداری اصفهان ادامه داد: اصول فنی و ایمنی 
در عملیات هرس با نظارت میدانی کارشناسان این 
حوزه رعایت می شــود تا خللی در تردد خودروها و 
شهروندان در معابر سواره رو و پیاده رو ایجاد نشود.

کارگر با اشــاره به ارزشــمند بودن ضایعات گیاهی 
حاصل از عملیات هرس درختان و درخت چه ها گفت: 
ضایعات هرس به صورت هفتگی جمع آوری می شود 
که با انتقال به مخزن تولید کمپوست های گیاهی، 
اســتفاده می شــوند.وی با اشــاره به اینکه هرس 
درختان در منطقه ۵ روزانه با ۴۵ باغبان آموزش دیده 
در حال اجرا اســت، خاطرنشــان کرد: هرس کاران 
ابتدا در دوره های آموزشی سازمان پارک ها و فضای 
ســبز اصول هرس را فراگرفته اند و زیر نظر ناظران 
فضای سبز عملیات هرس را انجام می دهند، هرس 
زمستانه علاوه بر ایجاد فرم و تقویت درخت، موجب 
حذف شاخه های مزاحم، خشک و آفت زده می شود 
و در نهایت به کاهش خطر سقوط دستک در هنگام 

وزش باد کمک خواهد کرد.

مدیر منطقه ۵ شهرداری خبر داد:

هرس زمستانه ۳8000 اصله درخت در منطقه 5 اصفهان

براساسآمارکمیسیونماده۱۰۰ورودپروندههابهاین
کمیسیوناز۲هزارسالگذشتهبه۶۰۰پروندهدرسال
جاریرسیدهو۵۰درصدتخلفاتمفادخارجازپروانه

کاهشیافتهاست

رئیسکمیسیونفرهنگیشورایشهراصفهان:
عملیات موشکی سپاه مصداق واقعی »دوران بزن در رو 

تمام شده است«
رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه نیروهای 
توانمند مسلح ما به ویژه سپاه با عوامل ایجاد ناپایداری و ناامنی مقابله سختی کردند، گفت: این اتفاق 
نشان دهنده آن است که دوران بزن در رو تمام شده است.حجت الاسلام منوچهر مهروی پور در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا ضمن محکومیت جنایت تروریستی گلزار شهدای کرمان که منجر به شهادت تعدادی از 
هم وطنان شد، اظهار کرد: زنان و مردان زیادی در حادثه اخیر به شهادت رسیدند یا مجروح شدند و بسیاری 
از خانواده ها در پی این جنایت داغدار شدند، البته خون شهدای این حادثه روشنگری خود را انجام داد.

وی با بیان اینکه روشنگری این خون در رسوا کردن جنایت کاران به ویژه آمریکای سفاک، رژیم پست و 
کودک کش صهیونیستی و هم پیمانان آن ها بود و چهره حقیقی صهیونیست ها را برای عالم روشن کرد، 
افزود: در کنار روشنگری به واسطه خون شهدا، مطابق آیات قرآن از جمله آیه ۲۳ سوره سجده که در آن 
آمده است »بی شک از مجرمان انتقام خواهیم گرفت« منتظر پاسخ سخت به این جنایت بودیم و ساعات 
گذشته شاهد بخشی از این انتقام و پاسخ سخت بودیم.رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه نیروهای توانمند مســلح ما به ویژه سپاه با عوامل ایجاد 
ناپایداری و ناامنی مقابله سختی کردند، گفت: پرتاب موشک به فاصله بیش از ۱۲۰۰ کیلومتر نشان دهنده 
توانمندی نظامی ایران مقتدر است که پیام خاصی برای دشمنان به ویژه آمریکا، انگلیس و صهیونیست 
دارد.مهروی پور با بیان اینکه این اتفاق نشان دهنده آن است که دوران بزن در رو تمام شده است، تصریح 
کرد: هنگامی که مقر اصلی جریان دشمن در آن سوی عالم مورد حمله ما قرار می گیرد، نشان دهنده این 
است که اگر آن ها کوچک ترین تحرکی داشته باشند با پاسخ مواجه خواهند شد.وی خاطرنشان کرد: رهبر 
معظم انقلاب پس از جنایت اخیر در پیامی قاطع و صریح فرمودند که جنایت کاران از هم اکنون در هدف 
آماج قطعی سرکوب و مجازات خواهند بود و فاجعه آفرینی اخیر پاسخی سخت در پی خواهد داشت، 
همچنین به گفته شهید حاج قاسم سلیمانی »ما ملت امام حسینیم و از سیدالشهدا الگو می گیریم که 
در مقابل ظالم ایستاد، ما از مرگ نمی ترسیم، ما عاشق شهادتیم« و امیدواریم خداوند توفیق شهادت را 

به همه ما عنایت کند.

معاونشهرداراصفهانمطرحکرد:
منطقه 6 اصفهان پیشرو در زمینه حمل ونقل ترکیبی

معاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهان گفت: منطقه ۶ شــهرداری این کلان شــهر به لحاظ 
ظرفیت های ســاختاری از مناطق شــاخص و پیشــرو در زمینه حمل ونقل ترکیبی است.حسین 
حق شناس در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به بازدید از پروژه های ترافیکی منطقه ۶ شهرداری 
اصفهان اظهار کرد: همجواری بافت های تاریخی مدرن و حاشــیه ای و وجود انواع ســاختارهای 
ترافیکی از ویژگی های منحصربه فرد منطقه ۶ شهرداری اصفهان است.وی افزود: وجود گونه های 
مختلف حمل ونقلی و ســاختارهای ترافیکی درون شــهری و برون شــهری از جملــه پایانه های 
درون شهری و برون شــهری صفه، پایانه آبشــار، فرودگاه قدیم اصفهان، خط مترو، خط یک و دو 
بی آرتی، خطوط مینی بوس رانی و حلقه دوم و سوم ترافیک مجموعه ای ویژه با قابلیت رفع مشکلات 
و موانع در این منطقه ایجاد کرده اســت.معاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهان با تاکید بر 
نقش حمل ونقل ترکیبی در خدمات حمل ونقل همگانی گفت: منطقه ۶ شهرداری اصفهان به لحاظ 
ظرفیت های ساختاری از مناطق شاخص و پیشــرو در زمینه حمل ونقل ترکیبی است.حق شناس 
موقعیت و محدوده منطقه ۶ در کنار مهم ترین ورودی جنوبی اصفهان را مهم و قابل اهمیت و ملزم 
به برنامه دانست و گفت: استفاده از ظرفیت های مراکز بزرگ این منطقه و مناطق هم جوار همچون 
دانشگاه اصفهان، مراکز نظامی و ورزشگاه انقلاب می تواند در بهبود و ارتقای خدمات ترافیکی جنوب 

اصفهان اثرگذار باشد و موجب تسهیل عبور و مرور شهروندان شود.

با مسئولان

خبر روزاخبار

شهرداری اصفهان 12.5 
درصد در مصرف گاز 

صرفه جویی داشته است
 مدیــر بهینه ســازی، تعمیــرات و نگهداری 
تأسیســات شــهری معاونت محیط زیست 
و خدمات شهری شــهرداری اصفهان گفت: 
شــهرداری اصفهان در کاهش مصرف گاز در 
فصل پاییز و زمســتان جــاری ۱۲.۵ درصد 
کاهش مصــرف داشــته اســت.به گزارش 
خبرگزاری ایمنا، ســیدمهدی حســینی در 
ویژه برنامه اصفهان من با اشاره به صرفه جویی 
شــهرداری اصفهان در مصرف گاز اظهار کرد: 
شهرداری ۲۰۰ ســاختمان اداری و خدماتی 
دارد که یــک میلیون و ۶۰۰ هــزار متر مکعب 
در ســال مصــرف گاز دارد و بــا صرفه جویی 
انجام شــده ۱۲.۵ درصد در تراز یک ســاله، 
مصــرف گاز آن کاهش پیدا کرده اســت.وی 
افزود: شهرداری به واسطه خدمات مختلف، 
مصرف کننده انرژی الکتریکی و گاز است که 
مدیریت مصرف حامل های انرژی همیشــه 
مورد تاکید شــهردار و شــورای اسلامی شهر 
اصفهان بوده است.مدیر بهینه سازی، تعمیرات 
و نگهداری تأسیسات شهری معاونت محیط 
زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: بر همین اساس ممیزی سالانه در 
وسایل سرمایشی و گرمایشی ساختمان های 
خدماتی شهرداری انجام می شود که اقدامات 
اصلاحی معاینه فنی موتورخانه ها در راستای 
کاهش آلایندگی هوای اصفهان و رعایت قانون 
هوای پاک هر سال انجام می شود.حسینی 
ادامه داد: استفاده از آبگرمکن های خورشیدی 
از دیگر اقداماتی است که در راستای کاهش 
مصرف حامل های انرژی صورت گرفته است، 
البته ناگفته نماند این نظارت بر ساختمان ها 
در تملک شهرداری است، اما نظارت بر کاهش 
مصرف حامل های انرژی الکتریکی علاوه بر 
ساختمان های در تملک شــهرداری، شامل 
اماکن عمومــی نیز می شــود.وی بیان کرد: 
شــهرداری این کلان شــهر در زمینه مصرف 
انرژی ۲۰ درصد کاهش مصرف و رتبه نخست 
را بین شهرهای کشــور در حوزه اداری داشته 

است.

 فرماندار اصفهان در دیدار با خانواده شهید مدافع امنیت مطرح کرد:

تعالی کشور در گرو ترویج فرهنگ ایثار و شهادت است
فرماندار اصفهان با تأکید بر لزوم ترویج فرهنگ ایثار و شهادت عنوان کرد: حفظ، پیشرفت و تعالی کشور ما درگرو ترویج فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه و 
انتقال آن به نسل های آینده اســت.به گزارش خبرنگار مهر، محمد علی احمدی به اتفاق رئیس شورای اسلامی شهرستان، شهردار منطقه ۱۲ و رئیس بنیاد 
شهید منطقه ۱ اصفهان در دیدار با خانواده شهید مدافع امنیت محمد احسان شفیعی اظهار کرد: حفظ، پیشرفت و تعالی کشور ما درگرو ترویج فرهنگ ایثار 
و شهادت در جامعه و انتقال آن به نسل های آینده است.وی افزود: هرچه که ما داریم مدیون خون شهدای والامقام و ایثار و فداکاری خانواده های آنان است 
و باید با جدیت راه و مسیر آنها را ادامه دهیم.فرماندار اصفهان با اشاره به انتخابات یازدهم اسفند ماه، افزود: دشمنان درصدد کمرنگ برگزار شدن انتخابات 
یازدهم اسفند هستند، چراکه حضور و هر رأی مردم در انتخابات پاسداشت خون شهدا و باعث تداوم مسیر آنها خواهد بود.گفتنی است، شهید مدافع وطن 
محمد احسان شفیعی از کارکنان انتظامی کلانتری ۱۶ شهرســتان اصفهان، روز جمعه ۲۷ مرداد ماه بر اثر درگیری مسلحانه با قاتل یک شهروند مجروح و 

فردای آن روز به درجه رفیع شهادت نائل آمد.

 پشت صحنه 
برنامه تلویزیونی 

»اصفهان من«
فصل جدید برنامه تلویزیونی 
»اصفهــان مــن« هــر هفته 
یکشــنبه و سه شنبه از ساعت 
۲۰:۳٠ میزبان مدیران شهری 
اســت که به صــورت زنده از 
ســیمای مرکز اصفهان روی 

آنتن می رود.

عکس خبر

عکس: ایمنا
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افزایش چشــمگیر تولید و صادرات فولاد در سال های اخیر باعث شده اســت که ایران در مسیر »اقتصاد 
فولادی« قرار بگیرد، گزارش تولید و صادرات فولاد در ۹ ماه اخیر نیز نویدبخش حرکت پُرشتاب و رو به رُشد 
کشورمان در این مسیر است.به گزارش ایرنا، بر اساس»گزارش انجمن جهانی فولاد« هم اکنون میزان تولید 
ن اســت که حدود 40 درصد آن در استان اصفهان تولید می شود،  سالیانه فولاد در ایران حدود 30 میلیون تُُ
در افق چشم انداز 1404، مقرر است که کشــورمان 55 میلیون تُن ظرفیت تولید فولاد داشته باشد و میزان 
صادرات آن از ۹.5 میلیون تُن فعلی به 15 میلیون تُن در ســال برســد.هم اکنون ایران و ترکیه، بزرگترین 
تولیدکنندگان فولاد در خاورمیانه هستند و سرمایه گذاری های اخیر در افزایش ظرفیت و توان تولید فولاد 
سبب شده است تا جایگاه ایران در بازار جهانی فولاد نیز تقویت شود که این مهم می تواند زمینه ساز حرکت 

کشورمان به سمت »اقتصاد فولادی« باشد.

رشُد 10 و 6.5 درصدی تولید گُندله و آهن اسفنجی در سال رونق تولید
آخرین گزارش »انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران« نشــان می دهد، تولید گُندله در ۹ ماه امسال نسبت به 

مدت مشابه سال قبل رشد 10 درصدی و تولید آهن اسفنجی افزایش 6.5 درصدی داشته است.
بر اســاس آخرین گزارش »انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران« تولید آهن اســفنجی ایران با افزایش 6.5 
درصدی به 28 میلیون و 88 هزار تُن و تولید گُندله نیز با افزایش 10 درصدی به 44 میلیون و 843 هزار تُن 
رسیده است.آهن اسفنجی ماده ای است که از احیای سنگ آهن که به شکل کُلوخه، گلوله یا خاکروبه است 
بصورت مستقیم و بدون ذوب کردن بدست می آید و در فرآیند احیای مستقیم آن بدلیل خروج گاز اکسیژن، 
سنگ آهن به قطعه های کُروی شکل تبدیل می شود که مانند اســفنج در سطح دارای سوراخ های کوچکی 
است.گُندله آهن نیز گلوله های تولید شده از سنگ آهن به همراه سایر مواد افزودنی است که ابعادی بین 
6 تا 16 میلی متر دارد و به منظور احیا به روش سُنتی برای تولید آهن در کوره بلند یا دیگر روش های احیای 
مستقیم استفاده می شود.گُندله و آهن اسفنجی نقش مهمی در صادرات زنجیره فولاد کشور داشته و در ۹ 
ماه امسال، ارزش صادرات کُنســانتره افزون بر 630 درصد و افزایش صادرات آهن اسفنجی 140.8 درصد 
رُشد داشته است که این موضوع لزوم افزایش سرمایه گذاری برای تولید فولاد بجای صادرات گُندله و آهن 

اسفنجی را بیش از پیش یادآور می شود.

رشُد ۳ درصدی تولید فولاد میانی ایران
گزارش آماری »انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران«، حاکی از آن است که تولید فولاد میانی در ۹ ماه امسال 
نسبت به دوره مشابه سال قبل افزایش سه درصدی داشته است.تولید فولاد میانی کشور شامل »بیلت« و 
»بلوم« و »تختال«)اسلب( در ۹ ماه منتهی به اول دی 1402 به 24 میلیون و 4۹2 هزار تُن رسید که نسبت 
به دوره مشابه سال گذشته، رُشد ســه درصدی داشت.»بیلوم« و »بیلت« در ســاخت بسیاری از مقاطع 
فولادی مانند لوله، میلگرد و همچنین تیرآهن که همگی مصارف ساختمانی دارد، استفاده می شود و این 
در حالیســت که از »تختال« برای تولید محصولات تخت فولادی مانند کُویل یا ورق های فولادی استفاده 

می شود که در صنعت ماشین سازی، خودروسازی و ماشین آلات سنگین کاربرد دارد.سهم تولید »بیلت« 
و »بلوم« از مجموع 24 میلیون و 4۹2 هزار تُن تولید ۹ ماه محصولات فولاد میانی ایران در سالجاری به 15 
میلیون و 326 هزار تُن رسید و در این مدت افزون بر ۹ میلیون و 166 هزار تُن »تختال« تولید شد.بر اساس 
این گزارش، تولید بیلت و بلوم در ۹ ماه مُنتهی به دی 1402 افزایش 6 درصدی و تولید تختال هم 2 درصد 
کاهش داشته هرچند که رُشد تولید مقاطع تخت فولادی رشــد 1.5 درصدی و تولید مقاطع طویل فولادی 
کاهش 0.7 درصدی را تجربه کرده است.سهم صادرات بیلِت و بلوم نیز در ۹ ماه امسال، سه میلیون و ۹51 
هزار تُن و سهم صادرات تختال)اســلب(، یک میلیون و 670 هزار تُن ثبت شد که این ارقام نشان می دهد 
صادرات تختال افزایش 34.3 درصدی و صادرات بیلت و بلوم با وجود افزایش 6 درصدی تولید، کاهش 

چهار درصدی داشته است.

رشد 11.4 درصدی تولید ورق های فولادی
بر اســاس آخرین گزارش»انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران«، تولید مقاطع تخت فولادی در این مدت 6 
میلیون و ۹55 هزار تُن بوده که 6 میلیون و 633 هزار تُن سهم ورق گرم، یک میلیون 7۹0 هزار تُن سهم ورق 

سرد و یک میلیون 262 هزار تُن سهم ورق پوشش دار بوده است.
در گزارش »انجمن فولاد ایران« میزان تولید ورق گرم افزایش 0.1 درصدی، تولید ورق ســرد کاهش 2.2 

درصدی و تولید ورق پوشش دار افزایش 11.4 درصدی نشان می دهد.
ورق های فولادی با روش های نورد گرم و ســرد تولید می شود و محصولات تولیدی با نورد سرد شامل ورق  
روغنی، گالوانیزه و رنگی است و ورق گرم که با روش نَورد گرم تولید می شود و بدلیل رنگ تیره  به ورق سیاه 
نیز معروف است، با توجه به استحکام بالا و قیمت پایین آن، کالای واسط در ساخت خودرو، مخزن تانک 

و بسیاری از محصولات صنعتی است.

افزایش 10.۳ درصدی تولید تیرآهن پیشران افزایش تولید فولاد ساختمانی
گزارش آماری »انجمن فولاد ایران« برای ۹ ماه سالجاری نیز حکایت از آن دارد که تولید تیرآهن با افزایش 

10.3 درصدی نسبت به دوره مشابه سال قبل به یک میلیون و 28 هزار تُن رسیده است.
تولید میلگرد هم با 2.4 درصد کاهش به هفت میلیون و ۹66 هزار تُن رســیده اســت، البته کاهش تولید 
میلگرد ریشه در کاهش صادرات این محصول دارد و در ۹ ماه امسال روند صادرات میلگرد برخلاف 2 سال 
گذشته رو به کاهش گذاشته است.وضع مقررات جدید در بازارهای هدف فولاد ایران مانند عراق که بر واردات 
میلگرد ایران تعرفه اضافی گذاشته ، موجب شده است صادرات این محصول فولادی اُفت داشته باشد و در 

همه ماه های امسال و حتی در سه ماه تابستان، این وضعیت ادامه یابد.
با وجود کاهش تولید میلگرد، تولید نبشــی، ناودانی و ســایر مقاطع طویل فولادی با افزایش 6 درصدی 
همراه بوده است که در کنار افزایش 10.3 درصدی تولید تیرآهن رشد مثبت تولید فولاد ساختمانی را مُنجر 

می شود.

صادرات محصولات زنجیره فولاد ایران از مرز 21 میلیون و 600 هزار تُن گذشت
آخرین گزارش انجمن تولیدکنندگان فولاد نشــان می دهد، صادرات محصولات زنجیره فولاد ایران از نظر 
ارزش 1۹ درصد و از نظر وزن 73 درصد رُشد را نشان می دهد که بی تردید صنعت فولاد اصفهان در تحقق این 
رُشد نقش اساسی داشته است.ارزش صادرات فولاد کشور در ۹ ماه مُنتهی به اول دی 1402 نسبت به مدت 
مشابه سال گذشته، رُشد 1۹ درصدی و درآمد صادراتی فولادســازان در این مدت، حدود 850 میلیون دلار 
افزایش نشان می دهد.براساس آخرین گزارش »انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران«، صادرات محصولات 
زنجیره فولاد ایران در ۹ ماه ابتدای امسال از مرز 21 میلیون و 600 هزار تُن گذشت که از نظر وزن موید رشد 

73 درصدی است.
صادرات بیش از 21.6 میلیون تُن محصولات زنجیره فولاد جهش 73 درصدی رُشــد وزنی نسبت به مدت 
مشابه سال پیش را نشــان می دهد که البته این میزان رُشد با احتســاب صادرات »کُنسانتره« و »گُندله 
سنگ آهن« بدست آمده اســت.مزیت های رقابتی اســتان اصفهان در تولید فولاد از جمله نیروی انسانی 
ماهر و تحصیل کرده، نزدیکی به ذخایر و منابع معدنی غنی آهن و جمعیت و وسعت استان می تواند دلیلی 
باشد که نصف جهان نقش ویژه تری در صنعت فولاد کشور داشته باشد و بیش از سایر مناطق کشور بدنبال 
توسعه »اقتصاد مبتنی بر فولاد« باشد.»اقتصاد فولادی« می تواند نقش خاصی در توسعه صادرات اصفهان 
داشته باشد و هم اکنون چُدن، آهن و فولاد بیشترین صادرات استان را تشکیل می دهد و حتی محصولات 
تولیدی از آهن و چُدن نیز رُتبه سوم، در بین اقلام صادراتی استان را دارد و در مجموع سهم 57 درصدی از 

کل صادرات استان را تشکیل می دهد.
چُدن، آهن و فولاد عمده محصول صادراتی اصفهان را تشکیل می دهد و سهمی افزون بر 50 درصد از صادرات 
استان را دارد. محصولات تولیدی از آهن و چُدن نیز با داشتن سهم هفت  درصدی از کل صادرات، سومین 

قلم صادراتی استان محسوب می شود.

 بر اساس»گزارش انجمن جهانی فولاد« هم اکنون میزان تولید سالیانه فولاد در ایران حدود ۳۰ میلیون تُن است
 که حدود ۴۰ درصد آن در استان اصفهان تولید می شود

   اصفـهـان پـیشرو در اقتـصاد مُبتـنی بر فـولاد

منبع: ایمنا 

مدیر شرکت خدمات حمایتی کشاورزی استان اصفهان از  تامین و توزیع 63 
هزار تن  انواع کود های کشاورزی پر مصرف مورد نیاز برای بخش کشاورزی 

در استان اصفهان   از ابتدای سال جاری تا پایان اذر 1402خبر داد.
به گزارش  پایگاه اطلاع رســانی ســازمان به نقل از ،روابط عمومی شــرکت 
خدمات حمایتی کشاورزی اســتان اصفهان اقای  فریدون صفایی با اعلام 
این مطلب گفــت:از 63 هزار تن انواع کــود های تامین شــده برای بخش 
کشاورزی کشــاورزی اســتان اصفهان  مقدار 56 هزار تن     تا کنون در بین 
کشاورزان  متقاضی در سطح  شهرستان های  اســتان اصفهان  توزیع شده 
و بقیه در دســت توزیع می باشد وی با اشــاره به اینکه روند توزیع کود های 
کشاورزی مورد نیاز استان شامل کودهای ازته، فسفاته و پتاسه فقط از طریق 
صدور حوالــه الکترونیک صورت می گیرد افزود در حــال حاضر 180 کارگزار 
بخش خصوصی، تعاونی های روستایی ،تعاونی تولید تحت پوشش شرکت 
خدمات حمایتی کشاورزی در  شهرســتانهای استان  اصفهان  کار توزیع کود 
مورد نیاز کشاورزان استان اصفهان  را به عهده دارند.لازم به ذکر است شرکت 
خدمات حمایتی کشــاورزی وظیفه تهیه و تامین و توزیــع کلیه نهاده های 

کشاورزی را برعهده دارد.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران گفت: هیچ کمبودی 
در توزیع سوخت زمستانی کشور وجود ندارد.جعفر سالاری نسب مدیرعامل 
شــرکت ملی پخش فرآورده هــای نفتی ایــران گفت: افزون بر ســوخت 
ذخیره سازی شده در تابستان، تنها در ســه روز گذشته )23، 24 و 25 دی 
ماه( با توجه به برودت هوای کشــور و افزایش بارش ها در بسیاری از نقاط، 
82 میلیون لیتر انواع فرآورده نفتی در مناطق شــمال و شمال غرب کشور 
شــامل اردبیل، میاندوآب، آذربایجان شــرقی، کردســتان، ارومیه، گیلان، 
زنجان، همدان، کرمانشــاه و چالوس به صورت ویژه توزیع شده است.وی 
تأکید کرد: ذخیره ســازی سوخت زمستانی شــامل نفت سفید و نفت گاز، 
امسال نیز مانند سال های گذشــته، با توجه به پیش بینی های انجام شده، 
از مردادماه در فروشــندگی های روســتایی سراسر کشــور آغاز و تا پایان 
شهریورماه تکمیل شد.مدیرعامل شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
ایران بیان کرد: موجودی فرآورده نفتی برخی از مناطق کشــور که با کاهش 
دمای هوا و بارش های بیشتری روبه رو بودند، با وجود برفگیر بودن جاده ها و 
حمل ونقل سخت نفتکش ها به نحو احسن تأمین شده است.سالاری نسب 
با تأکید بر کامــل بودن مخازن جایگاه های عرضه ســوخت در همه مناطق 
به ویژه مناطق سردســیر کشور، گفت: خوشــبختانه با وجود کاهش دمای 

محسوس در روزهای گذشته به مشکلی برنخوردیم و هیچ کمبودی در زمینه 
توزیع سوخت وجود ندارد.

تامین و توزیع 63 هزار تن انواع کود های کشاورزی پر مصرف مورد 
نیاز برای بخش کشاورزی در استان اصفهان 

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران:

  هیچ کمبودی در توزیع سوخت زمستانی کشور نیست
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